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Delavnice starih obrti na Djočanovi kmetiji
Etnografsko društvo Tržeč prireja na 
Djočanovi kmetiji, v sotočju rek Dravi
nje in Polskave, ki je poznano po svojih 
naravnih in kulturnih znamenitostih, 
delavnice starih obrti. Namen delav
nic sta ohranjanje starega znanja, obrti, 
opravil in običajev ter predstavitev teh 
veščin širši javnosti. Udeleženci se bodo 
lahko preizkusili v starih veščinah, kot 
so lončarstvo, kovaštvo, kleparstvo in 
pletenje košar. Na ta način se bo pri
spevalo k večji prepoznavnosti in spod
budilo tesnejše medsebojno sodelovanje 
lokalnega okolja. Predstavili se bodo 
mojstri in mojstrice z izjemnimi znanji 
in dosežki. Delavnice naj bi postale tra
dicionalne. Projekt je namenjen mladim 
in starejši generaciji, krajanom, dru
štvom in obiskovalcem.

Andrej Gašpar, 
predsednik ED Tržeč

VIDEM PRI PTUJU

Člani PGD Videm 
vas vabimo na

GASILSKO VESELICO Z 
ANSAMBLOM SPEV

ob 95-letnici PGD Videm pri Ptuju 
in 22. Dnevu gasilcev GZ Videm

Za hrano, pijačo in bogat srečelov je 
poskrbljeno.

Sobota, 23. junij 2018, Videm pri 
Ptuju - asfaltno igrišče pod šotorom

Videmski gasilci

Delavnice bodo potekale 16. junija 2018 med 10. in 18. uro.

Obvestilo uredništva
Prihodnja številka občinskega glasi
la Naš glas bo izšla okrog 15. julija 
2018 in v njej bodo utrinki z leto
šnjih dogodkov ob občinskem prazni
ku in vidovem.
Članke in fotografije lahko oddate do
30. junija 2018.
Pišite na e-naslov: tatjana.mohorko@ 
gmail.com ali vabilo, članek oddajte 
na sedežu Občine Videm.

Uredništvo

Glasilo izdaja Občina Videm, Videm pri Ptuju 54, 
tel.: 761 94 00, e-pošta: info@videm.si. Uredniški 
odbor: Tatjana Mohorko, Štefan Murko, Branko 
Marinič, Robert Lozinšek, Andrejka Vidovič, Petra 
Krajnc, Majda Forstnerič in Marjan Jelen. Oblikova
nje in tisk: Vejica, Rado Škrjanec, s. p., UL Lackove 
čete 3, Ptuj, 041 684 910. Na osnovi mnenja Ura
da vlade za informiranje RS št.: 23/90-541/96-12 se 
za glasilo plačuje 8,5-odstoten davek. Glasilo NAŠ 
GLAS je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi 
Urad vlade RS za informiranje, pod zaporedno šte
vilko 1332, in razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno številko 356. Glasilo 
je brezplačno in ga prejmejo gospodinjstva v Obči
ni Videm. Fotografija na naslovnici: Rado Škrjanec. 
Naklada 2000 kosov.
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Spoštovani občanke in občani

Župan Friderik Bračič
Foto: RŠ

Vstopili smo v junij, pred nami pa so 
dnevi in meseci, ki so zelo pomembni za 
nadaljnji razvoj in doseganje zastavlje
nih ciljev in želja naše občine. Praznik 
Občine Videm in sv. Vida je pomemben 
dogodek.
Občina Videm letos praznuje 12. pra
znik. Praznovanje je za nas občane in 
občanke še toliko pomembnejše, saj so 
od zadnjega, 11. praznika minila štiri 
leta. V tem času smo skupaj prehodili 
pomembne poti. Povezovale so nas želje 
in zastavljeni cilji za razvoj naše občine. 
Ko pogledam rezultate, nam ti daje
jo odgovor, da nam je uspelo uresničiti 
zastavljene cilje, v nekaterih primerih 
smo presegli naša pričakovanja, saj smo 
z dobrim poznavanjem potreb in prilo
žnosti naših občanov iskali rešitve, kako 
skupaj priti do želenega rezultata in spo
znanj za nove projekte.
Razvojno pot naše občine imamo dolo
čeno v Načrtu razvojnih programov za 
naslednja leta. Z dobrim timskim delom 
občinske uprave, občinskimi svetniki, 
sveti krajevnih skupnosti smo sposobni 
tudi v prihodnosti peljati našo občino 
v smeri razvitejših občin v slovenskem 
prostoru.
Med letoma 2015 in 2018 smo si zasta
vili načrt na področju investicij. Obno
vili smo cestno infrastrukturo in dokon
čali 31 cestnih odsekov. Skupna dolžina 
obnovljenih cest je 20 km v vrednosti 
1.352.555 EUR.
Na področju kanalizacije smo izgradili

kanalizacijsko omrežje v naselju Pobrež
je, delu Vidma, Dravinjskega Vrha, v 
Tržcu in Jurovcih. Po končani izgradnji 
v Tržcu bo imelo možnost priključitve 
dodatnih 183 gospodinjstev. Skupaj bo 
v tem obdobju izgrajenih 15 km fekalne 
kanalizacije. Trenutno imamo priključe
nih 13 gospodarstev, 111 gospodinjstev 
in štiri negospodarstva. V letu 2019 
imamo v načrtu izgradnjo kanalizacije v 
Vidmu (od Vrbanove kapele) in Pobrež
ju (v smeri Ptuja). Prav tako bomo 
dokončali izgradnjo manjših odsekov 
v Pobrežju. Postopoma bomo začeli 
izgradnjo v Lancovi vasi, Barislovcih, na 
Selih in v Trnovcu. Skupna vrednost vla
ganj v izgradnjo kanalizacije v obdobju 
2015-2018 znaša 2.700.000 EUR. 
Obnovili smo vodovodne sisteme v 
naseljih Pobrežje in Tržeč ter sofinan
cirali izgradnjo skupnih objektov (glo
binskih vodnjakov) v skupni vrednosti 
761.930 EUR.
V naseljih Popovci in Šturmovci smo 
izgradili kabelski sistem v vrednosti
21.000 EUR.
Javno razsvetljavo smo izgradili v nase
ljih Popovci in Lancova vas, Pobrežje ter 
letos začeli postopno zamenjavo dotraja
nih svetilk na obstoječi javni razsvetlja
vi. Zamenjava bo trajala do leta 2021; 
ko bo celoten sistem javne razsvetljave 
obnovljen, bo zamenjanih 650 luči.
V naselju Videm bomo letos skupaj z 
Elektrom Maribor izvedli kabliranje 
20-kV kablovoda, ki poteka od trans
formatorske postaje mimo ČN Videm 
in skozi igrišče. S tem bomo zagotovili 
večjo varnost pri uporabi športnih povr
šin.
V navedenem obdobju smo obnovi
li in uredili kulturne in vaške domove: 
domačijo Kočar v Pobrežju, Petrovo 
domačijo v Šturmovcih, Dom krajanov 
Dolena, še letos sta predvideni obnova 
stropa v kulturni dvorani Sela in uredi
tev prizidka v Doleni, v pridobivanju pa 
je tudi gradbeno dovoljenje za sanacijo 
in prizidek k dvorani v Vidmu. Sku
pna vrednost obnovljenih objektov je
100.000 EUR.
Na področju pokopališke in pogrebne

dejavnosti smo v Vidmu uredili žarne 
grobove in prostor za raztros pepela, na 
pokopališču Leskovec pa obnovili veži
co in oporni zid. Letos bo v Leskovcu 
urejeno tudi parkirišče pri pokopališču. 
Vrednost vseh del je 213.000 EUR. 
Sofinancirali smo ureditev kegljišč Sela, 
Tržeč, Pobrežje, Videm, Leskovec in 
Vareja v skupnem znesku 45.000 EUR. 
Leta 2015 smo sanirali plaz na Dra
vinjskem Vrhu nad cerkvijo sv. Janža v 
vrednosti 233.980 EUR. Prav tako smo 
v tem obdobju izvajali sanacije plazov 
po neurjih; letos smo že sanirali plaz 
Osterpergerjevo v Doleni. Obnovljenih 
je tudi 14 mostov, v naslednjih mese
cih pa bomo izvedli še sanacijo brežine 
Dravinje ob igrišču v Vidmu v vrednosti
240.000 EUR.
Končana je tudi izgradnja avtoceste na 
območju Občine Videm, urejene so 
vzporedne ceste s krožišči. Na pridobi
tev, ki je z vidika varnosti za vse najpo
membnejša, smo lahko vsekakor pono
sni, saj nam daje priložnost za večji turi
stični in gospodarski razvoj.
V tem obdobju je bila izvedena tudi 
ureditev križišča z avtobusnimi posta
jališči na Varejskem bregu, prav tako 
se v tem času izvaja sanacija regionalne 
ceste R3-690 na štirih odsekih do meje 
z Republiko Hrvaško, zgradil se bo nov 
most v Mali Varnici, tri mostove pa 
bomo razširili.
Občina Videm skupaj z Občino Kidri
čevo financira projektno dokumentacijo 
za sanacijo reke Polskave. Ta je predvi
dena v obdobju 2019-2020. S tem bo 
zagotovljena poplavna varnost na nivoju 
100-letnih poplavnih vod. Na vodotoku 
Polskava bodo v naši občini obnovljeni 
trije mostovi. Vrednost PGD-projekta je 
za našo občino 58.000 EUR.
Na področju športne infrastrukture smo 
v tem obdobju dokončani gradnjo špor
tnega objekta Videm, urejena sta nad
strešek in prireditveni prostor v Špor
tnem parku Videm, namakalni sistem 
na igrišču Videm in kritina na tribunah 
v športnem parku Tržeč. Prav tako so v 
izvajanju pokrite tribune v Vidmu in 
nadstrešek v Športnem parku Leskovec.
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Skupna vrednost investicij je 250.361 
EUR.
V Vidmu je dograjen zdravstveni dom z 
novo zobno ambulanto, urejeni so pro
stori za novega dodatnega zdravnika, 
za katerega smo dobili potrjen doda
tni program. Prav tako smo odkupili 
prostore pošte v Leskovcu za potrebe 
nove ambulante. Vrednost vlaganj v to 
področje je 231.000 EUR.
Na OS Videm je urejeno prezračevanje 
v mansardi in knjižnici v višini 65.000 
EUR. V pripravi so projekti za dozida
vo vrtca in novogradnjo športne dvora
ne. Občina je tudi lastnica vrtca, saj se 
je odplačala celotna najemnina v višini
450.000 EUR.
Na področju kmetijstva smo končali 
agromelioracije v Lancovi vasi v višini 
95.738 EUR, trenutno so v izvajanju 
komasacije Videm 3 na območju KS 
Sela, ki bodo končane predvidoma leta 
2020. Skupna vrednost znaša 573.425 
EUR. Letos bo občina objavila tudi raz
pis za dodeljevanje državnih pomoči za 
programe razvoja kmetijstva in podeže
lja v višini 20.000 EUR.
Zelo uspešni smo na področju turizma, 
saj nam je z vinogradniki uspelo ustano
viti Vinarsko zadrugo, ki že izvaja prvi 
uspešni projekt — nabava mobilne pol
nilnice vina.
Za požarno varnost zagotavljamo sred
stva za redno delovanje društev in zveze.
V tem obdobju smo sofinancirali tudi 
nabavo orodnega vozila PGD Tržeč, 
terenskega vozila z nadgradnjo za PGD 
Leskovec. Skupna višina vloženih sred
stev na področju požarne varnosti za 
sofinanciranje nabave vozil je 96.000 
EUR.
V občini je razgibano tudi društveno 
življenje, saj deluje 15 kulturnih dru
štev, devet športnih društev, sedem

turističnih društev, štiri društva upo
kojencev, štiri gasilska društva in šest 
društev/aktivov žena. Ustanovljeni sta 
tudi gasilska in športna zveza. V štirile
tnem obdobju se je za delovanje kultur
nih društev namenilo 107.000 EUR, za 
športna društva 199.000 EUR, društva 
upokojencev 16.600 EUR, gasilska dru
štva in zvezo 308.000, turistična dru
štva 12.000 EUR in društva/aktive žena
12.000 EUR.
Občina ima izdelan idejni projekt za 
tematski park v Vidmu. Lokacija je 
predvidena na območju za OS Videm. 
Predvideni so štirje tematski sklopi: 
poznavanje rastlinske in živalske biodi- 
verzitete za najmlajše, naravno bivanje, 
predstavitev pridelave hrane po biodina- 
mičnem kmetijstvu in bionična temat
ska pot. Namen tematskega parka je 
postavitev tematskih sklopov v smiselno 
zaokroženo celoto v povezavi s turistič
no ponudbo.
Leta 2015 je bil sprejet občinski pro
storski načrt (OPN), letos pa je predvi
deno sprejemanje sprememb in dopol
nitev novega OPN. Ta bo omogočil 
ureditev in možnost gradnje posame
znih gospodarskih objektov. Prav tako 
je izdelan podrobni občinski prostorski 
načrt za obrtno cono v Lancovi vasi. Na 
tem območju načrtujemo tudi širitev 
območja cone, saj nam povpraševanje 
po gradbenih površinah narekuje veča
nje teh površin.
V občini si prizadevamo za gradnjo 
doma upokojencev oz. medgeneracijske
ga centra z možnostjo dnevnega varo
vanja starejših oseb. Upam, da nam bo 
uspelo uresničiti željo starejših občanov. 
Pošta v Vidmu bo dobila sodobne, ure
jene prostore na novi lokaciji, saj sedanji 
ne ustrezajo za delovanje poštnih stori
tev.

V poletnem času je čas počitnic in 
dopustov. Želim vam, da bi te dni pre
živeli v prijetnem okolju in družbi. 
Sedaj je čas, ko so pred starši in otroki 
pomembne odločitve, kje in kakšna naj 
bo nadaljnja življenjska pot naših otrok. 
Želim, da so odločitve pravilne ter da 
bodo prinašale srečo in možnost napre
dovanja.
Za nami so volitve v državni zbor. Naši 
poslanki Suzani Lep Simenko čestitam 
za ponovno izvolitev. Želim dobrega 
sodelovanja in dobrih odločitev na zako
nodajnem področju. Slovenija potrebuje 
vlado, ki bo usmerjena v prihodnost, ki 
bo omogočala ustvarjanje, preteklost pa 
naj bo prepuščena zgodovini.
V času, ko tečejo priprave na prazno
vanje občinskega praznika, se vnaprej 
zahvaljujem vsem, ki se trudite, da bo ta 
praznik takšen, da bomo nanj ponosni. 
Vabim vas, da obiščemo čim več priredi
tev, saj s svojim obiskom damo dogod
ku pomen.

Spoštovani občanke in občani, 
vsem iskreno čestitam ob občinskem pra
zniku, ki naj bo praznik vseh nas. Želim, 
da se skupaj veselimo vseh pridobitev in 
da skupaj načrtujemo nadaljnji razvoj.
V veliko veselje mi bo, če se bomo v čim 
večjem številu srečevali na raznih priredi
tvah. Posebej vabljeni na osrednjo priredi
tev, ki bo v petek, 22. junija, z začetkom 
ob 17. uri v prireditvenem šotoru v Špor
tnem parku Videm.

Vaš župan
Friderik Bračič

S sej občinskega sveta
'v'

/'"'Mani Občinskega sveta Občine Videm so se 10. aprila nih in dodatnih del pri gradnji kanalizacije Tržeč—Jurovci (II. 
V^/sestali na 28. redni seji sveta, 21. maja na 7. izredni seji faza). Nekatere druge proračunske postavke pa so se uskladile 
in 5. junija na 29. redni seji. na podlagi dosedanje realizacije.
Na sejah so razpravljali in potrdili: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opre-
Predlog Rebalansa št. 2 Proračuna Občine Videm za leto 2018. mljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega 
Predlog rebalansa se je pripravil predvsem zaradi nepredvide- prispevka na območju Občine Videm. V prenovljenem progra-
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mu opremljanja so se dodala nova obračunska območja, na 
katerih je izgrajena ali se še gradi kanalizacija. Dodala so se 
območja v KS Tržeč in trasa izgrajene kanalizacije v Pobrež
ju (od Suhe veje), kjer se bo kanalizacija odvajala na CCN 
Ptuju. V prenovi programa opremljanja so zajete spremembe 
na področju izvedbe večjih investicij (ceste, vodovod, kanali
zacija), vključene so investicije iz NRP za leti 2018 in 2019, 
prenovljena so obračunska območja zaradi izvedenih investicij 
v preteklih letih. Prenovljeni so tudi podatki o neto tlorisnih 
površinah objektov na podlagi novih podatkov registra nepre
mičnin (REN). Razmerje DPI in DTI ostaja nespremenjeno 
(0,3 : 0,7), prav tako se niso spreminjali faktorji dejavnosti. 
Višina komunalnega prispevka se s sprejemom sprememb in 
dopolnitvami odloka bistveno ne bo spremenila v primerjavi z 
veljavnim odlokom.
Vloga za dodatna sredstva za ločene ure pouka v kombiniranih 
oddelkih. V šolskem letu 2018/2019 bodo imeli na podruž
nični šoli v Leskovcu kombinirani oddelek tudi v 9. razre
du. Ker imajo učenci ob koncu 9. razreda NPZ in se jim želi 
omogočiti ločeno poučevanje, se je potrdilo dodatno financie 
ran j e ur pouka za šolsko leto 2018/2019.
Odlok o turistični taksi v Občini Videm. Pravna podlaga za 
sprejem novega Odloka o turistični taksi v Občini Videm je 
Zakon o spodbujanju razvoja turizma. Zakon določa, da se 
zraven turistične takse plačuje še promocijska taksa, ki je do 
zdaj nismo poznali in znaša 25 % obračunane turistične takse.

Promocijska taksa se pobira za dejavnost nacionalne turistične 
organizacije za načrtovanje in izvajanje trženja celovite turi
stične ponudbe Slovenije, ki jo bo izvajala javna agencija. Po 
sprejetem odloku turistična taksa znaša 0,80 EUR, promocij
ska taksa pa 0,20 EUR (skupaj 1,00 EUR).
Na sejah so člani občinskega sveta potrdili tudi: Letno 
poročilo Občine Videm za leto 2017, predlog Odloka o usta
novitvi Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju 
— 1. branje, Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustavitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj, predlog kan
didatov za predsednika in člane občinske volilne komisije ter 
njihovih namestnikov in predlog Komisije za priznanja za 
podelitev priznanj občine v okviru občinskega praznika. 
Seznanili so se še s: poročilom o postopkih in usklajeva
njih podatkov za odmero nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča (NUSZ) s podatki iz geodetske evidence, poročilom 
o doseženih ciljih in rezultatih dela Skupne občinske uprave 
občin v Spodnjem Podravju za leto 2017, poročilom o izva
janju Občinskega programa varnosti Občine Videm v letu 
2017, poročilom o delu PP Podlehnik na območju Občine 
Videm za leto 2017, poročilom o izvajanju obveze gospodar
ske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 
Videm za leto 2017 ter letnimi poročili zavodov in ustanov za 
leto 2017.

Občinska uprava

Pomembnejše investicije v Občini Videm
KANALIZACIJA TRŽEC-JUROVCI IN V 
DELU NASELJA POBREŽJE

V naseljih Pobrežje, Tržeč in Jurovci se izvaja gradnja tlačnega 
gravitacijskega sistema za odvodnjavanje komunalnih odpa
dnih vod iz navedenih naselij. Investicija se je začela leta 2017 
in bo predvidoma končana konec letošnjega junija.
Na kanalizacijskem sistemu se bodo zgradila štiri črpališča. 
Skupna dolžina kanalov primarnega in sekundarnega sistema 
je 6073 m. Celotna komunalna kanalizacija po tem projektu

Izgradnja kanalizacije v naselju Tržeč. Foto: Tadej Podvršek

se navezuje na obstoječo komunalno kanalizacijo, ta pa v ČN 
Videm (3500 PE).
Na novo se urejajo tudi vse prevezave sekundarnih vodovodov 
in hišnih priključkov v dolžini 2334 m. V sklopu projekta se 
izvaja tudi ureditev cestne infrastrukture, ki zajema predvido
ma 1960 m lokalnih cest in 7817 m javnih poti. Dela izvaja 
Cestno podjetje Ptuj. Partner pri izvedbi projekta je Komu
nalno podjetje Ptuj. Predvidena končna vrednost celotne 
investicije je 1,7 mio. EUR.
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REKONSTRUKCIJA DRŽAVNE CESTE 
R3-690, ODSEK 1235 TRŽEC-ZGORNJI 
LESKOVEC

Na cesti R3-690, odsek 1235 Tržeč—Zgornji Leskovec, se 
izvajajo investicijska vzdrževalna dela v štirih etapah: sanacija 
1. odseka v dolžini 480 m (do Varejskega brega), 2. odsek v 
dolžini 806 m (Varejski breg—Vrček), 3. odsek 2482 m (Mala 
Varnica do državne meje z Republiko Hrvaško), 4. odsek (od 
carine naprej). Investitor izvedbe del je Direkcija RS za infra
strukturo. Izvajalec del je Cestno podjetje Ptuj, partner pri 
izvedbi pa podjetje Asfalti Ptuj. Predviden konec del je do 30. 
5. 2018, ocenjena vrednost del je 1.042.000 EUR z DDV. V 
preteklem obdobju je že bilo obnovljenih pribl. 6 km regio
nalne ceste.

SANACIJA BREŽINE DRAVINJE OB IGRIŠČU
V VIDMU

V prihodnjem mesecu bo stekla sanacije brežine Dravinje 
ob igrišču v Vidmu. Trenutno smo v fazi izbire izvajalca del. 
Za sanacijo bo poleg sredstev občine sredstva zagotovilo tudi

Obnovljena državna cesta pod Varejskim bregom

Ministrstvo za infrastrukturo. Dela bodo predvidoma trajala 
dva meseca. Več o sanaciji pa v naslednji številki časopisa Naš 
glas.

Občinska uprava

Občni zbor OO SLS Videm SLS.
Slovenska ljudska stranka

Občinski odbor Slovenske ljudske stranke Videm se je zbral 
na redni letni konferenci, na kateri smo obravnavali delo
vanje v preteklem letu in si zastavili nove cilje za leto 2018. 
Na delovnem srečanju se nam je pridružila naša kandidatka 
na državnozborskih volitvah Suzana Lara Krause, ki je zaupa
nja vredna oseba. V maju smo se udeležili tabora Slovenske 
ljudske stranke v Podpeči pri Brezovici. Zbralo se nas je okrog 
2500. Prijetno smo se družili z vrhom stranke.

Slovenska ljudska stranka želi vsem občankam in občanom ob 
prazniku Občine Videm obilo zdravja in miru ter zvrhano mero 
strpnosti.

OO SLS Videm

Tabor NSi v Ajdovščini N.Si
Videmski odbor NSi se je 27. maja udeležil tabora NSi v 
Ajdovščini. Iz regijskega odbora Ptuj - Ormož se je odpravilo 
kar pet avtobusov. Tabora se je udeležil tudi naš kandidat za 
Državni zbor Dušan Pernek.
Ob 10. uri smo se udeležili slovesne maše v cerkvi sv. Primo
ža v Vipavi, po maši pa smo se odpravili na slovesnost, ki je 
potekala v posebnem vzdušju. Osrednji del je bil namenjen 
nagovoru predsednika stranke Mateja Tonina. Poudaril je, da 
je stranka NSi stranka prihodnosti, ki misli resno in ima jasno 
zastavljene cilje. Stranka se je zavezala, da če stopi v vlado, 
do 1. 1. 2020 uresniči naslednje cilje: zmanjša čakalne vrste 
v zdravstvu, zaposlenim zviša neto plačo vsaj za 50 EUR na 
mesec in pospeši postopke za nezakonito pridobljena premo
ženja, sicer pa izstopi iz koalicije.
Čestitamo občankam in občanom Občine Videm ob 12. občin
skem prazniku.

Majda F.

Člani SLS na delovnem srečanju v družbi gostov
Utrinek s tabora NSi v Ajdovščini
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Drage občanke, dragi občani! -SMS

Najpomembnejše premoženje vsake skupnosti so njeni lju
dje — in boljši ko so ljudje, boljša je občina. Le s skupnimi 
močmi, enotnostjo, razumevanjem in strpnostjo bomo kos 
novim nalogam in izzivom prihodnosti. Z željo, da bi tudi v 
prihodnje skupaj ustvarjali sodobno in odprto občino, se vam 
zahvaljujemo za prizadevnost in sodelovanje ter iskreno česti
tamo ob našem občinskem prazniku.
Vsem tistim, ki ste prejemniki občinskih priznanj, prisrčno česti
tamo in se vam zahvaljujemo za vaš trud in prizadevno delo, s 
katerim bogatite in zaznamujete našo lokalno skupnost.

SMS - Zeleni Evrope LO Videm

Vsem občankam in občanom Občine Videm, 
še posebej našim članom in simpatizerjem, 
iskreno čestitamo ob občinskem prazniku.

IO OO DeSUS Videm

SDS

Člani Svetniške skupine SDS Videm smo bili tudi v tem času 
zelo aktivni. Svetniki stranke SDS imamo za sabo eno izre
dno in eno redno sejo občinskega sveta. Med pomembnejšimi 
točkami redne seje je bila gotovo razprava o osnutku Odloka 
o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Videm. Sve
tniki osnutka odloka nismo podprli, to tematiko bomo obrav
navali na naslednji seji. Na izredni seji smo svetniki odločali o 
rebalansu št. 2 k proračunu. Rebalans je bil sprejet v predla
gani obliki, v njem pa so med drugim zagotovljena dodatna 
sredstva za kanalizacijo Tržec-Jurovci.
Člani OO SDS smo v zadnjem mesecu zelo aktivno delovali 
v kampanji za volitve v državni zbor. Naši kandidatki Suzani 
Lep Simenko smo izkazali vso podporo, skupaj z njo pa smo 
volivce nagovarjali k modrim in razumnim odločitvam.
Člani OO SDS iskreno čestitamo vsem občanom in občankam 
Občine Videm ob občinskem prazniku!

Svetniška skupina SDS 
Katja Svenšek

POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovane občanke, spoštovani občani
Šolsko leto se počasi kon
čuje in z njim prihaja 
nekoliko bolj sproščeno 
obdobje leta. Tudi volitve 
so za nami, zato se najprej 
iskreno zahvaljujem vsem, 
ki ste mi s svojim glasom 
izrazili podporo.
Ob koncu mandata 
Državnega zbora 2014- 
2018 se pogosto ozrem 
na pretekla štiri leta in se 
ob tem vprašam, kje smo kot država danes in v katero smer 
moramo iti. V mandatu vlade SMC, SD in DeSUS so bile 
uvedene številne nove obremenitve državljanov: uveljavila se 
je višja stopnja DDV, ki je bila sprejeta leta 2014 kot zača
sen ukrep, uvedle so se davčne blagajne, zvišale obremenitve 
kmetov iz naslova katastrskega dohodka, zvišal se je davek na 
dobiček, uvedli so se obvezna registracija koles s pomožnim 
motorjem, dajatev na odjavljena vozila, višji davek na zavaro
valniške in bančne storitve. Kljub dodatnim obremenitvam, 
obdobjem konjunkture in višjih prihodkov v proračun pa 
se dolg države v tem obdobju ni zmanjšal, temveč povečal 
za dodatni 2 milijardi evrov in tako znaša okoli 33 milijard 
evrov. Gledano na leto 2008 je dolg države narasel za kar štiri

Poslanki Suzani Lep Šimenko še en mandat

Iskrene čestitke Suzani Lep Šimenko ob ponovni izvolitvi v 
Državni zbor RS.
Na državnozborskih volitvah je prejela 3244 glasov, kar 
pomeni kar 34,72 %. Veselimo se, da bomo lahko skupaj 
izpolnili začrtane cilje.

Člani in simpatizerji OO SDS Videm

krat. Dodaten pritisk na javne finance se je zgodil tudi z brez
glavim zaposlovanjem v javnem sektorju. Vlada Mira Cerarja 
je namreč v javnem sektorju na novo zaposlila več kot 8000 
ljudi. Slovenija za državljane tako ostaja predraga država. Ima
mo nadpovprečno visoke davke, trošarine in nadpovprečno 
obdavčene plače, zato je posledično naša neto plača bistveno 
nižja kot v primerljivih državah EU.
Tudi zdravstveni sistem razpada pred našimi očmi. Obljuba 
o zdravstveni reformi je ostala neizpolnjena. Preplačevanje 
medicinskih pripomočkov, neracionalna poraba proračunskih 
sredstev in korupcija v zdravstvu pa vse bolj kazijo ugled slo
venskega zdravstva in manjšajo zaupanje pacientov kot tudi 
neposredno vplivajo na daljšanje čakalnih vrst. Nad dopustno 
čakalno dobo čaka okoli 60.000 pacientov.
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Žal ugotavljam, da smo namesto družbe, ki je ponosna nase 
in odprta v svet, dobili zatohlo birokratsko ozračje, prek kate
rega skušajo upravljavci države in omrežja v ozadju vse nadzo
rovati. Administrativna bremena, ki jih danes čutijo slovenski 
državljan, kmetovalec in podjetnik, so bistveno večja, kot so 
bila v preteklosti. Imamo več kot 20.300 zakonov in podza
konskih aktov. Noben predpis ne bi smel uničiti zdrave pame
ti in odgovornosti posameznika. A dogaja se prav to. Repre
sivni organi pa večinoma preganjajo le kurje tatove, medtem 
ko banksterji kljub milijardnim krajam ostajajo nedotaknjeni. 
Podobno je s korupcijo v zdravstvu. V tem mandatu sta svo
je delo odlično opravili dve preiskovalni komisiji (na podro
čju zlorab v bančnem in zdravstvenem sistemu), obe pod 
vodstvom poslanskih kolegov iz vrst SDS. Svoje ugotovitve z 
dokazi sta predali institucijam pregona in resnično upam, da 
bodo ti tokrat le opravili svoje delo.

Žal se število ilegalnih prehodov južne meje ponovno pove
čuje, tudi v naši neposredni bližini. Na terenu mi prebivalci z 
območja Haloz vse pogosteje povedo svoje izkušnje o ilegalnih 
migrantih na njihovih dvoriščih. V času, ki je pred nami, naj 
nacionalna homogenost Slovencev postane naša prednost. 
Spoštovani,
pred nami so številni izzivi. Pred nami sta tudi naš občinski in 
državni praznik. Številni občani ste v preteklih mesecih od SDS 
prejeli slovensko zastavo, zato jo v teh dneh pogumno izobesite, 
da bo ponosno plapolala na vaših domovih.
Želim vam lepe prihajajoče poletne dni ter iskrene čestitke ob bli
žajočem se občinskem prazniku in dnevu državnosti.

Suzana Lep Simenko, 
poslanka DZ RS

Letna skupščina 00 DeSUS Videm
TVRmec marca je Občinski odbor DeSUS Videm sklical 
.LVsvoje članstvo in opravil letno skupščino. Gasilski dom 
v Tržcu je bil kot običajno nabito poln, saj je videmski odbor 
DeSUS po številu članov tako velik, da težko najde primeren 
prostor za druženje svojega članstva.

Predsednik je v svojem poročilu opisal delo občinskega odbo
ra v preteklem letu. Poročal je o aktivnostih na nivoju regije 
Ptuj - Ormož in na najvišjem nivoju organov stranke DeSUS, 
saj je tudi sam član sveta stranke. Prav tako je omenil, da ima 
stranka na lokalnem nivoju dva člana občinskega sveta in da 
želijo ob letošnjih lokalnih volitvah število svetnikov povečati, 
da bi skozi svoj program lahko uresničili svoje cilje.
Več let se namreč borijo, da bi se tudi na območju Vidma 
zgradil dom ostarelih občanov, kjer bi na stara leta lahko bivali 
naši občani, saj si želijo bivati v domačem okolju, kjer bi se 
med seboj poznali in se počutili bolj domače. Omenil je tudi, 
da bi to bila priložnost za našo občino najlažje dosegljivih 
novih delovnih mest, saj bi tukaj lahko bilo zaposlenih 30—40 
pretežno naših občanov različnih poklicev.
Predsednik Božidar Varnica se je dotaknil tudi minulih volitev 
za predsednika republike, na katerih stranka DeSUS ni ime
la svojega kandidata in so člani volili po svoji vesti. Na kon
cu poročila se je zahvalil vsem sedanjim in minulim članom 
izvršnega odbora in vsem, ki so v preteklem obdobju kar koli 
dobrega storili za stranko.
Letne skupščine se je udeležil tudi predsednik stranke Karl 
Erjavec z najožjimi sodelavci. V svojem nagovoru je spregovo
ril o načrtih za prihajajoče državnozborske volitve. Predstavil 
je osnove programa stranke na področjih sociale, zdravstva, 
gospodarstva, okolja, regionalizacije in kulture. Stranka posta
vlja v ospredje svojega programa skrb za socialno in zdravstve
no varstvo državljanov, predvsem upokojencev, in se bo v tem 
duhu zavzemala za odpravo krivic pri pokojninah, ki so bile 
povzročene v preteklih letih, torej v času krize.

Venčeslav Trafelaje iz rok predsednika DeSUS Karla Erjavca 
prejel zlato plaketo. Foto: arhiv DeSUS

JOŽEF GODEC IN VENČESLAV TRAFELA 
PREJELA PLAKETI STRANKE DESUS

Ob tej priložnosti sta iz rok predsednika Karla Erjavca dva 
zaslužna člana stranke DeSUS prejela visoki priznanji: Jožef 
Godec bronasto plaketo in Venčeslav Trafela zlato plaketo za 
izjemne zasluge za razvoj in delovanje stranke v preteklem 
obdobju.
Po koncu uradnega dela so se ob živi glasbi vsi prisotni pri
merno razživeli in se družili do poznega večera. Pravijo, da 
komaj čakajo naslednje srečanje.

OO DeSUS Videm
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Čistilna akcija v občini Videm

Stran 9

/''Vbčina Videm je 14. aprila izvedla čistilno akcijo po vseh 
krajevnih skupnostih. Na čistilno akcijo se je odzvalo zelo 

veliko prostovoljcev, skupaj 432 odraslih in 442 šolarjev iz vseh 
treh OS - Videm, Sela in Leskovec.

Občina Videm je vsem udeležencem čistilne akcije omogočila 
zaščitne rokavice, vreče za zbiranje odpadkov, malico po končani 
čistilni akciji ob 12. uri in organizirala odvoz zbranih odpadkov 
v deponijo CERO Gajke. Udeleženci čistilne akcije so pobirali 
odvržene odpadke ob cestah, jarkih, ribnikih, brežinah, obrobju 
gozdov itd. Na območju občine Videm je bilo glede na prejšnje 
leto za 2 m3 manj vseh zbranih odpadkov (lani je bilo odpadkov
25 m3).

Občina Videm Foto: PK

Številna ekipa v KS Videm na čistilni akciji

V videmski KS seje čistilne akcije udeležilo kar 140 krajanov. Foto: arhiv KS

"VTa dan čistilne akcije, ki je letos 
J. potekala malo kasneje kot prejšnja 
leta, smo se v lepem sobotnem jutru 
zbrali na treh zbirnih mestih naše kra
jevne skupnosti.

Zbirna mesta so bila na Petrovi domači
ji v Šturmovcih, v vaškem domu v Maj
skem Vrhu in pred občinsko zgradbo v 
Vidmu. Zbralo se nas je res veliko, vseh 
skupaj nas je bilo kar 140. Vsi, ki nam 
je pomembna skrb za okolje, smo zdru
žili moči in našo krajevno skupnost oči
stili nepravilno odloženih odpadkov. Z 
velikim veseljem ugotavljamo, da je teh 
odpadkov iz leta v leto manj, pa vendar 
še vedno preveč, posebej plastične emba
laže in vrečk. Verjamem, da smo vsi sode
lujoči poslali dovolj močno sporočilo 
tistim, ki jim še vedno ni mar, v kakšnem 
okolju živijo.
Hvala vsem udeležencem, ki ste s svojo 
dobro voljo in delom pripomogli k čistej

šemu okolju v naši KS. Posebej se zahva
ljujem učencem OS Videm, njihovemu 
strokovnemu vodstvu, vsem društvom 
in vsakemu posamezniku, ki je sodeloval

na tej čistilni akciji. Se vidimo prihodnje 
leto.

Andrej Podgoršek, 
KS Videm

Prvomajski dogodki v KS Tržeč
v
O D Tržeč je s pomočjo KS Tržeč ponovno organiziralo O tem priča tudi podatek, da so organizatorji dogodka s pred
aj postavljanje mlaja, ki je tradicionalno potekalo 1. maja. sednikom ŠD Tržeč Bojanom Emeršičem na čelu letos pra- 
Družabni dogodek je bil v Tržcu priljubljen že pred leti, v znovanje 1. maja še nadgradili. Dopoldan se je namreč lepa 
zadnjem obdobju jo je kar nekajkrat zagodlo vreme in je množica domačinov, prijateljev in simpatizerjev, skupaj jih je 
odpadel, v zadnjih dveh letih pa dvig drevesa v Športnem bilo več kot 60, podala na bližnjo Donačko goro. Vzpona so 
parku Tržeč ponovno dobiva veljavo. se v velikem številu udeležili tudi otroci, saj ni bil prezahte
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ven, po okrepčilu pri vrnitvi v Rudijev 
dom pa je sledila pot nazaj v Tržeč, kjer 
je vse udeležence čakala okusna »kotlo- 
vina«. Sledil je težko pričakovan dvig 
mlaja, ki je bil opravljen na stari način, 
brez pomoči strojev. Vrhunec prijetne
ga druženja velike množice je bil zvečer 
— prižig kresa pri novem igrišču. Prije
ten dogodek se je zavlekel pozno v noč, 
druženje pa se je za organizatorje konča
lo z mislijo na prihodnje leto, ko se bo 
ob postavljanju mlaja v športnem parku 
zvrstil še bolj pester in zanimiv spremlje
valni program.
Glede na dejstvo, da se je pohod ob 1. 
maju, ki je bil izveden prvič, odlično 
prijel, tako v ŠD Tržeč kot KS Tržeč 
načrtujejo pogostejše pohodniške aktiv
nosti bodisi v bližnje haloške konce 
bodisi kam dalje, npr. na Pohorje, Veli
ko planino idr.

Tadej Podvršek

Ob Domu krajanov Dolena postavili brajde
Tretjega maja so se na delovni akciji ob 
Domu krajanov Dolena zbrali svetniki 
KS Dolena Jožef Godec, Dušan Hebar, 
Slavica Petrovič, Darko Jerenec in Mar
jeta Domine ter člani Društva upo
kojencev Dolena Zofka Hebar, Anton 
Peklič in Maks Petrovič.
Lani so uredili okolico doma, letos pa so

se dogovorili, da delo nadaljujejo. Ure
sničili so dolgoletno željo in postavili 
brajde, ki bodo dajale senco za vse, ki se 
bodo zadrževali na prostem, in za razne 
prireditve na prostem, na voljo pa bo 
tudi prijeten kotiček za manjše športne 
aktivnosti. S skupnimi močmi so posa
dili sadike gemaja, pri izkopu pa so jim

pomagali še krajani Sitar, Avguštin in 
Majhenič.
Letos imajo v načrtu še dograditev nad
streška in kuhinje ob domu ter ureditev 
parkirišča za domom, za kar že zbirajo 
najboljše ponudbe.

Zdenka Golub

Delovna akcija na cesti Skorišnjak-Belavšek

"X /soboto, 19. maja, je bila na cesti Skorišnjak- 
V Belavšek delovna akcija, v kateri so krajani 

obeh naselij urejali cesto.

Oto, Klemen, Zdenka, Franjo, Alojz, Milan, 
Andrej in Štefka so zavihali rokave in ob pomo
či bagrista Franca Drevenška uredili cesto, da je 
spet postala prevozna. Ob tem velja zahvala občini 
Videm za donacijo gramoza, je povedal domačin 
Andrej Kmetec in dodal, da so dokazali, da skupaj 
zmorejo veliko.

TM
Cestna povezava med Skorišnjakom in Belavškom je spet nekoliko boljša. 
Foto: AK
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20. maj - svetovni dan čebel
V dolini pod hišo potok žubori, 
med drevjem cvetočim čebelnjak stoji, 
čebelic nešteto brenči in šumi, 
ko sonce pomladi cvetlice budi...
(Ančka Sumenjak)

eneralna skupščina Združenih narodov je v New Yor- 
VJku na slovensko pobudo soglasno sprejela resolucijo, s 
katero je 20. maj razglasila za svetovni dan čebel.

Spoznanje, da imajo čebele in drugi opraševalci neprecenlji
vo vrednost pri zagotavljanju okoljske varnosti kot indikatorji 
zdravega okolja, je pripeljalo do točke, da zavestno pristopimo 
k ohranjanju žuželk s ciljem izboljšanja kakovosti življenjskega 
okolja na planetu Zemlja.
Danosti za razvoj čebelarske dejavnosti v naši deželi so nadvse 
odlične. Ne nazadnje je slovensko čebelarstvo skozi zgodovino 
bilo in je gonilo strokovnega in tehničnega razvoja čebelarske 
dejavnosti v svetu ter je na ta način pomembno prispevalo k 
evropski in svetovni zakladnici znanj s področja naravoslovja. 
Čebele (znanstveno im e. Anthophila, latinsko 'cvetoljubi') 
so nerangiran takson žuželk, ki ga uvrščamo med kožekril- 
ce v podred ozkopasih os (Apocrita). Poznano je približno 
20.000 vrst čebel, ki so razdeljene v sedem do devet dru
žin. Njihova glavna značilnost je prilagojenost hranjenju 
z nektarjem in cvetnim prahom, s čimer hranijo tudi svo
je ličinke. V ta namen imajo posebne strukture za prenašanje 
in shranjevanje peloda, največkrat v obliki posebno oblikova
nih dlačic na telesu. V ekosistemu opravljajo pomembno vlo
go opraševalcev in so s tega stališča pomembne tudi za člove
ka.
Med njimi je najbolj znana družina pravih čebel (Apidae), 
kamor uvrščamo čmrlje (rod Bombus) in medonosne čebe
le (rod Apis), od katerih je v Sloveniji prisotna domača čebe
la {Apis mellifera) oz. njena avtohtona podvrsta kranjska čebe
la (Apis mellifera carnica).

KRANJSKA ČEBELA - SIVKA
Je avtohtona pasma čebele, ki je prvotno živela na skoraj celo
tnem slovenskem etničnem prostoru. Odlikuje se po pridno
sti, krotkosti, mirnosti, odpornosti proti boleznim in ostremu 
podnebju, varčnosti s hrano in naglem spomladanskem razvo
ju. Zelo je rojiva, to pa ji zagotavlja obstanek tudi v zdajšnjih, 
vedno bolj ogroženih razmerah. Danes je kranjska sivka ravno 
zaradi teh lastnosti razširjena v večini sosednjih držav in po 
vseh celinah, tudi v Argentini, kjer zavzeto čebelarijo tudi slo
venski rojaki.

ČEBELARSTVO HALOŠKEGA ROBA
Haloze so edinstven svet dokaj neokrnjene narave. Zarašča
nje njivskih površin v travnike in zametke gozda ima za razvoj 
čebelarstva velik gospodarski potencial. Velik del čebelarjev

Kranjska čebela na delu

DOBER NASVET

Kašelj in vse bolezni iz prsi prežene v vinu kuhan med.
Za bodeč (pljučnico, zbadanje v prsih) namaži med na pla
tno in ga položi na prsi.
Na vodi zagret med ozdravlja glavobol.
Če zvečer zaužiješ medeni napitek, boš trdno spal.
Med celi tudi večje rane.

Ptujskega in Dravskega polja je organiziranih v društvih, ki 
gravitirajo k območju haloškega roba. Več sto čebeljih družin 
skozi vse vegetacijsko obdobje nabira različne značilne vrste 
medičine in cvetnega prahu. Razveseljuje dejstvo, da je med 
čebelarji mnogo mladih čebelark in čebelarjev.

Mag. Ivan Božičko,
član ČD Markovci 1986-1993

Plavajoči otok plastike
Plavajoči otok plastičnih odpadkov v Tihem oceanu že 
presega skupno površino Francije, Nemčije in Španije, 
ugotavlja študija, objavljena v znanstveni reviji Scientific 
Reports. Znanstveniki iz fundacije The Ocean Cleanup 
s sedežem na Nizozemskem izražajo zaskrbljenost nad 
hitrim povečevanjem plastične gmote v oceanu.
Več o tem na Youtubu: https://www.youtube.com/ 
watch ? v= 0EyaT qezSzs.

IB
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AED rešuje življenje
A ZKS Sela so od začetka aprila bogatejši za novo prido- 

V bitev - avtomatski eksterni defibrilator (AED), ki je 
nameščen ob vhodu v kulturno dvorano Sela. Ob tej pri
ložnosti je KS organizirala tudi predavanje, na katerem so 
krajane in druge zainteresirane seznanili, kako uporabljamo 
AED, obnovili pa so tudi vedno koristno znanje o temeljnih 
postopkih oživljanja.

Nenaden srčni zastoj lahko doživi vsak, ne le starejši in srčni 
bolniki, najpomembnejša pa je pomoč v prvih minutah. Da 
bi dvignili stopnjo preživetja, ki je v Sloveniji zelo nizka (zgolj 
4 %, v Skandinaviji npr. 43 %), se tudi v Sloveniji širi mreža 
AED. Dejan Tramšek, predsednik KS Sela, je ob tem povedal, 
da so veseli, da je občina Videm prisluhnila njihovi pobudi in 
financirala nakup v vrednosti dva tisoč evrov. Zunanja oma
rica z napravo je od 9. aprila že nameščena in pripravljena za 
uporabo. N
Nakup AED pa je le prvi korak, zato so ob tej priložnosti 
organizirali tudi izobraževanje. Pomembno je, da znamo pre
poznati znake nenadnega srčnega zastoja (oseba je nezavestna 
in ne diha) in pravilno ukrepati v takšnih situacijah. Najslabša 
možnost je, da zgolj pokličemo reševalce in ne naredimo niče

sar, ko čakamo na pomoč. Štejejo prve minute, zato je treba 
osebo čim prej začeti oživljati (masaža srca in umetno diha
nje).
V KS Sela načrtujejo dokup elektrode za otoke/dojenčke, prav 
tako pa nameravajo enkrat letno organizirati izobraževanje na 
to temo.

Besedilo in foto: PK

Davor Bilič iz podjetja Defib je predstavil, kako uporabimo AED, 
s slušatelji pa so obnovili tudi temeljne postopke oživljanja.

Že osemindvajsetič podeljena odličja na Vino Ptuj
Strokovna komisija priznanih okuševalcev vina je tudi 
UJ letos ocenila bogato paleto vin, ki jih ponujajo naše gori
ce. V dveh komisijah so skupaj ocenili 138 vzorcev, v oceni 
so bile vse sorte, ki uspevajo pri nas, od rednih trgatev do 
vinskih predikatov. Predsednik ocenjevalne komisije je bil 
Miran Reberc.

Društvo vinogradnikov in sadjarjev Haloze je 7. aprila v refek- 
toriju minoritskega samostana na Ptuju pripravilo slovesnost 
ob zaključku že 28. ocenjevanja vin — Vino Ptuj 2018, na 
kateri so podelili bronasta, srebrna, zlata priznanja, veliki pri
znanji ptujskega ocenjevanja ter razglasili šampione in prvake 
sort.
Predsednik Društva vinogradnikov in sadjarjev Haloze, tudi 
dolgoletni predsednik organizacijskega odbora, Edi Hojnik 
je na zaključni prireditvi poudaril, da je letnik 2017 odličen 
letnik, o čemer pričajo tudi dobre ocene na ocenjevanju.

PRVAK SORTE TUDI RUMENI MUŠKAT 
VINARJA JAKOBA S VENSKA

Letošnji nagrajenci - prvaki sort. Foto: Črtomir Goznik

ski rizling), Miroslav in Ana Majhen iz Cestice na Hrvaškem 
(sivi pinot), Mirko Sušeč s Ptuja (sovinjon), Stanko Tement iz 
Dolan (rumeni muškat) in Slavko Kotolenko iz Dubrave Bre
ga na Hrvaškem (traminec).
Naziv šampion vin pa so letos prejeli: Vinogradništvo Smigoc 

Prvaki sort na Vino Ptuj so tudi letos prejeli medaljo z likom iz Repišč; Slavko Kotolenko iz Dubrave Brega in Turistična 
Probusa. Med letošnjimi nagrajenci so: Branko Plajnšek iz kmetija Fajfar iz Slatine (Šmartno ob Paki).
Zakla pri Podlehniku (prvaka sort šipon in laški rizling), San- -pjy[
di Domanjko iz Male vasi (zvrst), Jakob Svenšek iz Sel (ren-
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Vinarska zadruga Haloze še letos z mobilno
polnilno linijo

X /prostorih občine Videm je bil 22. maja javni podpis 
V pogodbe za dobavo mobilne polnilne linije za vino med 

Vinarsko zadrugo Haloze in izbranim dobaviteljem — pod
jetjem Fabian. Pogodbo sta podpisala predsednik zadruge 
Jožef Smigoc in direktor podjetja Fabian Zvonko Fabijan. 
Prva polnitev na omenjeno linijo je predvidena v začetku 
jeseni 2018. Projekt je vreden 232 tisoč evrov.

Nakup mobilne polnilne linije 
je sestavni del projekta Vino 
Haloze (Povezovanje in bla
govna znamka za kakovost vin 
v Halozah), je pojasnil Jernej 
Golc iz LAS Haloze. Projekt 
predstavlja pomemben pri
spevek k prestrukturiranju 
haloškega vinogradništva, ki

je najpomembnejša panoga v 
Halozah, in je sofinanciran iz 
Evropskega sklada za regional
ni razvoj — ukrep CLLD, ki 
ga koordinira Ministrstvo za 
gospodarski razvoj in tehnolo
gijo. Projekt se izvaja v okviru 
uresničevanja ciljev LAS Halo-

»S podpisom je začel teči tudi 
rok za dobavo opreme, pred
videno je do konca avgusta, 
ko bi pripravili tudi prvo sim
bolično polnitev. To je tudi 
največji projekt v Sloveniji v 
okviru ukrepa CLLD, je pa to 
tudi eden večjih korakov pre
strukturiranja vinogradništva 
v Halozah v novem tisočletju. 
S tem na neki način omogo
čamo, da vinogradništvo kot 
glavna kmetijska panoga v 
Halozah ostaja in se razvija 
naprej,« je še dodal Golc.

20 VINARJEV
SOFINANCIRA
NALOŽBO

Nosilec projekta je Vinarska 
zadruga Haloze skupaj s par
tnerji: Društvom vinogradni
kov in sadjarjev Haloze ter 
KG Z Ptuj in KG Z Maribor. 
Dvajset članov zadruge je pri
stopilo k sofinanciranju linije, 
kar pomeni več kot 200 hek
tarjev vinogradniških površin, 
sicer pa naj bi bila polnilna 
linija tudi na izposojo, saj želi
jo naložbo čim bolj ekonom
sko upravičiti, so pojasnili v

Vinarski zadrugi. Zadruga ima 
sicer 33 članov, med katerimi 
sta tudi občina Videm in obči
na Majšperk.

NA URO SE 
NAPOLNI 2 TISOČ 
STEKLENIC VINA
»Polnilna linija Costral bo 
nameščena na tovorno vozilo, 
ima pa kapaciteto 2000 ste
klenic na uro. Sestavljena je 
iz več avtomatiziranih modu
lov - od filtracije, sterilizacije, 
polnjenja, pranja do etiketira
nja. Je popolnoma avtomatizi
rana in tehnološko najnovejše 
izpopolnjena,« je na podpi
su pogodbe pojasnil Zvon
ko Fabijan in dodal, da je za 
podjetje Fabian to eden večjih 
projektov.
Po skoraj letu dni pogajanj so 
izbrali najboljšo polnilno lini
jo, ki je danes na razpolago na 
trgu, in poiskali tudi ugledne
ga dobavitelja, od katerega pri
čakujejo tudi kasnejšo pomoč 
in svetovanje, je povedal Jožef 
Smigoc. Pojasnil je, da je pro
jekt vreden 232 tisoč evrov.

Besedilo in foto: TM

ze.

Podpisana je pogodba za nabavo sodobne mobilne polnilne linije 
za vino v Vinarski zadrugi Haloze.

Dnevi odprtih vrat Djočanove kmetije
Etnografsko društvo Tržeč se pridružuje namenu evropskega 
leta kulturne dediščine - čim več ljudi spodbuditi k odkriva
nju in doživljanju kulturne dediščine ter okrepiti občutek pri
padnosti skupnemu evropskemu prostoru.
Vsako prvo nedeljo v mesecu (3. junij, 1. julij in 5. avgust) 
bodo organizirani vodeni ogledi med 14. in 20. uro.
Vabljeni na ogled Djočanove kmetije, muzeja na prostem, 
vrta, sadovnjaka, brajd, koruznjaka, lesene preše in več kot 
320 eksponatov, ki so služili za življenje in delo na kmetiji.
V lepem vremenu bo ob 15. uri izvedena vožnja z rečnim 
splavom Vodomec po reki Dravinji.
Vstopnine ni! Pridite, zanimivo, poučno bo in v naravi. Obi
ščite nas!

ED Tržeč Foto: Rado Škrjanec
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Kmetija Mohorko z novo naložbo
| 'Vružina Mohorko iz Trnovca 11 je 15. aprila pripra- 
JL/vila slovesnost ob odprtju nove pridobitve — v manj 
kot dveh letih jim je uspelo zgraditi nov, tehnološko sodo
ben hlev za 180 glav govejih pitancev. Nove pridobitve se je 
mladi prevzemnik kmetije 24-letni Boštjan Mohorko veselil 
v družbi svoje družine, poslovnih partnerjev in sovaščanov, 
Mohorkovim pa sta za uspešno naložbo čestitala tudi videm
ski župan Friderik Bračič in občinska svetnica Katja Svenšek.

Kmetija Mohorko, nekoč Sejakova, iz Trnovca se lahko pohva
li s skoraj 200-letno zgodovino. Vedno so stremeli k razvoju, z 
večanjem kmetije pa se je večala tudi potreba po hlevih. Pred 
dvema letoma, ko je bil stari hlev potreben obnove in je kme- Sodoben hlev z 900 m2 površine, ki ustreza vsem evropskim 

standardom, so si z zanimanjem ogledali tudi obiskovalci.

Mladi prevzemnik kmetije Boštjan Mohorko je ob odprtju prere
zal trak z županom Friderikom Bračičem.

tijo prevzel sin Boštjan, so se odločili za izgradnjo novega. Pri 
izgradnji so sledili modernim tehnološkim smernicam, da bo 
manj fizičnega dela, pa tudi živali se bolje počutijo v zračnem 
hlevu. Finančno je bila investicija velik zalogaj, okrog pol 
milijona evrov, brez nepovratnih sredstev EU pa bi jo težko 
pokrili. Danes obdelujejo okrog 40 ha kmetijskih površin, do 
zdaj so redili krave dojilje, z novim hlevom pa so zamenjali tip 
reje v goveje pitance.
Blagoslov nove pridobitve je opravil p. Jože Petek, župan F. 
Bračič pa je v čestitki dejal, da občina Videm z veseljem pod
pira naložbe v kmetijsko panogo in da je garancija za uspeh 
tudi to, da vsa družina trdno stoji za mladim prevzemnikom 
in mu pomaga na poti novih izzivov.

Besedilo in foto: PK

Gostovanja v Ivanič Gradu, Pančevu in Banji Koviljači
/'"''as pomladi je čas, ki ga člani KTED korantov Demoni 
X^/preživimo bolj mirno kot pustne dneve. A kljub temu ni

Utrinek z gostovanja Foto: arhiv društva

nič manj delovno in zanimivo, saj že potekajo kovanje načr
tov in priprave za letne karnevale, za katere moramo zašiti 
kostume, izbrati glasbo in izdelati koreografijo za nastope.

Udeležili smo se že karnevala v Budvi, pripravljamo pa se na 
odhode v Ivanič Grad, Pančevo in Banjo Koviljačo. Dneve, 
ko nismo na gostovanjih, izkoristimo za urejanje prostorov 
našega društva. Začeli smo s čiščenjem podstrešja, z mavčnimi 
ploščami smo pokrili vidni del ostrešja, narediti pa še mora
mo zunanje stopnice na podstrešje, v katerem bomo uredili 
muzej.
V začetku maja se je začela tudi liga malega nogometa, ki jo 
organizira Športno društvo AS.

Ob koncu vam želimo prijetno Vidovo nedeljo in lepo praznova
nje občinskega praznika.

Tadej Drevenšek
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»Prav lepa je šentviška 
fara«

Zlata maša p. Tarzicija 
Kolenka

etošnji junij je pri sv. Vidu v znamenju praznovanj. Od 
-I—/Vidove nedelje do 1. julija se bo vsako nedeljo nekaj 
dogajalo. Osrednje praznovanje bo na Vidovo nedeljo, ko bo 
občinski in župnijski praznik ob prazniku farnega zavetni
ka sv. Vida. Izredna slovesnost bo eno nedeljo pozneje, zlata 
maša župnika moderatorja p. Tarzicija Kolenka, 1. julija pa 
še Janževa nedelja z blagoslovom janževih rož.

Zaradi zgodovinske vrednosti 
so freske največja dodana 
vrednost zadnjih desetletij.

VIDOVA NEDELJA
Osrednja slovesnost v čast sv. 
Vidu bo letos v nedeljo, 17. 
junija. Hkrati obhajamo tudi 
občinski praznik, saj je sv. 
Vid zavetnik župnije, Obči
ne Videm in kraja Videm pri 
Ptuju ter zavetnik samostana 
sv. Vida.
Pri slovesni maši ob 10. uri 
bo blagoslov obnovljene cer
kve in fresk, s katerimi je bilo 
največ dela. Zaradi zgodovin
ske vrednosti so freske najve
čja dodana vrednost zadnjih 
desetletij. Predvidevali smo, 
da skoraj ni mogoče, da 
Vidova cerkev v preteklosti

ne bi imela nobenih posli
kav. Dobre slutnje so obro
dile lepo presenečenje. Pet 
fresk smo obnovili oziro
ma obnova še traja. Naprej 
nismo raziskovali, verjetno 
bi še kaj bilo, pa naj osta
ne nekaj še za raziskova
nje prihodnjim rodovom. 
Kako se bo obnova finanč
no iztekla, še ne moremo 
predvideti. Računamo še 
na tiste zamudnike, ki še 
niso nič prispevali. Upamo, 
da bomo z njihovo pomo
čjo skoraj lahko pokrili 
stroške.
Na Vidovo nedeljo bo slo
vesni blagoslov, ki ga bo 

opravil novi provincial p. dr. 
Igor Salmič. Sodelovanje dru
štev bo na način, kot je bil 
prejšnja leta. Zastopniki dru
štev se zberejo pred občinsko 
češnjo. Z župnijskega dvori
šča bo šla povorka. Zastopni
ki društev bodo nesli sadove 
ali simbole, ki jih bodo tudi 
pri maši prinašali pred oltar. 
Dobro bi bilo, da bi voditelji 
skupin stopili v stik z župni
kom (031 892 384). Med 
mašo se ne streže ne hrane in 
ne pijače, zato naj ostanejo 
zunaj cerkve samo dežurni. 
Po maši sledita pogostitev in 
družabni del praznovanja. 
Občini Videm se zahvalju
jemo, da skupaj praznujemo 
občinski in župnijski praznik.

Pater Tarzicij Kolenko

V nedeljo, na praznik rojstva 
Janeza Krstnika, bomo v Vid
mu obhajali zlato mašo naše
ga župnika moderatorja p. 
Tarzicija Kolenka.
Rodil se je 16. 1. 1942 v 
Novi vasi pri Ptuju, slovesne 
zaobljube je naredil 4. 10. 
1965 v Zagrebu, mašniško 
posvečenje pa je prejel 29. 6. 
1968 v Mariboru. Na njegovi 
duhovniški in redovniški poti 
je doživel marsikaj lepega, pa 
tudi težke stvari. Zdi se mi, 
da mu je zelo pri srcu spomin 
na bivanje in župnikovanje 
na Ptujski Gori, lepa leta pa 
je daroval tudi za župnijo sv. 
Petra in Pavla, kjer si je zelo 
prizadeval za ponovno izgra
dnjo nekdaj čudovite cerkve 
sv. Petra in Pavla. Spomni se 
je še iz otroštva, ker je hodil 
tja ministrirat. Omeniti 
moramo tudi njegovo trikra
tno izvolitev za provinciala 
minoritske province sv. Jože
fa.
V župnijo sv. Vida je prišel 
leta 2006. Čeprav je v tem 
času redno hodil na dializo 
(trikrat na teden), se je tru
dil kot župnik moderator za 
napredek župnije sv. Vida. 
Posebej mu je pomembno, 
da je župnija živa, da deluje
jo razne skupine, ki župnijo 
poživljajo, jo delajo duhovno 
mlado. Tako je zraven skupin, 
ki so delovale in jih je vedno 
spodbujal, ustanovil nekatere 
nove skupine.
Omeniti moramo Frančiškov 
svetni red, ki je zelo pomem
ben za minoritske župnije, 
ker so vanj vključeni najožji 
sodelavci patrov minoritov. 
Z velikim veseljem dela tudi 
z zakonskimi skupinami (v 
Vidmu sta kar dve). Omenili 
bi lahko še mnoge druge sku

pine, ki jih kot župnik mode
rator vodi (ZPS, Karitas, 
Gospodarski svet idr.).
Vedno se je zavzemal za 
obnovo kulturnih spomeni
kov v naši župniji, predvsem 
župnijske cerkve sv. Vida in 
Doma p. Miha Drevenška.
V župnijski cerkvi je spod
bujal in vodil dela pri mno
gih izboljšavah in obnovah: 
novo ogrevanje, nove orgle 
in s tem tudi podaljšanje cer
kve s korom za pevce, drena
ža okrog cerkve, kompletna 
obnova notranjosti župnijske 
cerkve sv. Vida (pleskanje, 
elektrifikacija, nov krstni 
kamen, obnovljeni kipi in 
križev pot).
Ob njegovi zlati maši mu 
iskreno čestitamo. Hvaležnost 
mu bomo lahko izkazali tako, 
da se bomo udeležili zlate 
maše v nedeljo, 24. junija, 
ob 16. uri v župnijski cerkvi 
sv. Vida. Po maši bomo pova
bljeni v šotor na igrišče, kjer 
se bomo veselili in družili z 
našim zlatomašnikom.

PRVEGA JULIJA 
JANŽEVA NEDELJA
V nedeljo, 1. julija, je Janže
va nedelja. Sveta maša bo pri 
Janžu, ko se bodo spet zelo 
angažirali in nas gostili ljudje 
z Dravinjskega Vrha.

ORATORIJ OD 2. DO 
6. JULIJA

Od 2. do 6. julija bo pri nas 
Oratorij. Spet pričakujemo 
veliko število otrok (zadnja 
leta okrog 150), za katere bo 
skrbelo 30 animatorjev. Velik 
poklon in zahvala našim mla
dim za požrtvovalnost.

Pater Janez Ferlež
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Rožmarinove! smo pridni
"X /Folklornem društvu Rožmarin Dolena obeležujemo 38 

V let aktivnega in neprekinjenega delovanja. Leto začne
mo s tradicionalnim januarskim ponovoletnim srečanjem, ki 
ga združimo z občnim zborom. Ob vseh pustnih obveznostih 
smo rožmarinovci imeli pestre in zanimive vaje, priprave v 
vseh sekcijah folklornih skupin, od otroške do odrasle.

V januarju smo predstavili naša Jureka in Rabolja v Sračincu 
na Hrvaškem. Jureka so nam ponovno zašile naše pridne žene 
iz aktiva žena Dolena in tako pomagale pri preganjanju zime. 
Jureka smo predstavili na tradicionalnih prireditvah na ptuj
skem Kurentovanju, bili pa smo tudi v Vidmu in v Cirkovcah 
ter že drugo leto zapovrstjo v Kopru in Portorožu na Istrskem 
karnevalu. Zimo smo uspešno pregnali in se podali novim 
dogodivščinam naproti.
V marcu so potekale priprave na različne dogodke. Aktiv žena 
Dolena se ob vseh svojih dejavnostih, kot so redna tedenska 
srečanja, vsako leto udeleži velikonočnih razstav v Leskovcu 
in Zeleni dolini. Uspešno so se na folklornih srečanjih pred
stavile vse sekcije folklornih skupin, posebej ponosni pa smo 
na obe skupini, ki sta se predstavili še na regijskem srečanju

folklornih skupin.
V aprilu smo nastopili za goste v hotelu Primus, konec apri
la pa smo se podali na pohod po haloških gričih. Pred nami 
so revije in priprave na Vidove dneve, Večer pod zvezdami in 
Sokolijada v Ninu, a o tem več v naslednji številki.

Besedilo in foto: Bojan Glaser

Videmska Noč knjige 2018
"|y^D Franceta Prešerna Videm je v sodelovanju z OŠ 
J-\_Videm 22. aprila velike in majhne knjigoljube tudi letos 
povabilo na dogodek, ki je potekal v sklopu mednarodnega 
projekta Noč knjige. V Drvarnici so najprej odprli razstavo 
Tjaše Hazenmali, nato pa so za najmlajše obiskovalce pripra
vili še pravljično urico.

V ospredju letošnje Noči 
knjige, projekta, s katerim v 
Sloveniji od leta 2014 poča
stimo 23. april, mednarodni 
dan knjige, je bil mojster in 
velikan slovenske pisane bese
de Ivan Cankar. Letošnje leto 
je namreč razglašeno za Can
karjevo leto, saj bomo obe
ležili 100. obletnico njegove 
smrti.
Knjigam, branju, Cankar
ju in umetnosti nasploh so 
se poklonili tudi v Vidmu. 
Predsednik KD Videm Jože 
Šmigoc je v pogovoru z mla
do ljubiteljsko slikarko, štu
dentko 2. letnika arhitekture,

Tjašo Hazenmali iz Lovrenca 
na Dravskem polju, najprej 
predstavil njeno umetniško 
pot in delo. V Drvarnici je 
postavila na ogled svoje risbe 
in slike, na katerih je mojstr
sko upodobila številna znana 
imena iz sveta športa, glas
be in filma, kot so Neymar, 
Jared Leto, Goran Dragič, 
Tadej Toš, Tina Maže, Roger 
Federer, Angelina Jolie idr. 
Drugi del prireditve je bil 
namenjen predšolskim otro
kom in učencem od 1. do 5. 
razreda. Knjižničarka Vesna 
Voglar Pulko je najmlajše 
pritegnila s stripom o Ivanu

Z ljubiteljsko slikarko Tjašo Hazenmali se je pogovarjal predsednik 
KD Videm Jože Šmigoc.

Cankarju, mladi bralci pa 
so v pravljični urici aktiv
no sodelovali, tudi v likovni 
delavnici.
Kulturni utrinek so dogodku 
dodali učenci 3. a pod vod
stvom Manje Vinko. Predsta
vili so se s petjem, igranjem 
na glasbila in prebiranjem 
svojih misli o branju in knji
gah. Noč knjige so sklenili s

podelitvijo knjižnih nagrad, 
prejemnike pa so tudi letos 
izžrebali izmed vseh, ki so 
skupaj z njimi »knjižno 
ponočevali«.

Besedilo in foto: PK
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Pestro v Društvu žensk Pobrežje
"X /Društvu žensk Pobrežje se vedno kaj dogaja. V začetku 
V leta se začnemo pripravljati na pust. Letos smo sode

lovale s skupino Pobreške čebelice in bile nagrajene z 2. 
mestom. Tako je bil vsaj delno poplačan trud za delo, ki ga 
vložimo v priprave in izvedbo.

Izvedle smo redni letni občni zbor. Sprejele smo načrt dela in 
vse aktivnosti za tekoče leto. Ta dan smo počastile tudi mate
rinski praznik in dan žena. Prav tako smo sodelovale na tradi
cionalni velikonočni razstavi v Leskovcu. Naše aktivnosti smo 
nadaljevale s sodelovanjem pri čistilni akciji, nadaljujemo pa 
priprave na strokovno ekskurzijo, pohod, kolesarjenje idr. 
Društvo žensk Pobrežje čestita vsem občanom občine Videm za 
občinski praznik.

DŽP
Pobrežanke so se v času pusta spremenile v pobreške čebelice.

V Sovičah in Dravcih se zmeraj kaj dogaja

KTD Klopotec Soviče - Dravci je na letošnjem občnem zboru dobi- Dravcih organiziralo drugo srečanje z blagoslovom jedi. Druženja 
lo novo vodstvo. Novi predsednik je postal Stanko Vegan. se je udeležilo veliko ljudi.

Prizadevni člani KTD Klopotec Soviče - Dravci so tudi letos izdelo- jo za vez vinske trte in pletenje naramnic (ruč) za razne koše. 
vali presmece in jih peš odnesli do cerkve sv. Vida. Foto: arhiv Korpič
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»Vesel sem, da imam doma nekoga, ki me popravi«
/Knjižnici Ivana Potrča Ptuj (KIP) so 24. aprila pripra- 

V vili več dogodkov, s katerimi so počastili svetovni dan 
knjige. Osrednji dogodek je bil literarni večer, na katerem so 
gostili domoznanskega avtorja, našega občana Franceta Plan- 
teua.

France Planteu, ki je lani dopolnil častitljivih 80 let, je bil uči
telj, vrsto let je delal kot bibliotekar, je pisatelj ter občutljiv 
opazovalec življenja, ljudi in družbenega dogajanja, je gosta na 
začetku predstavila voditeljica Darja Plajnšek. Skozi pogovor 
sta se dotaknila njegovega bogatega življenja in dela, spomi
nov na očeta in mamo, dedka, pa tudi težkih vojnih in povoj
nih letih, ki niso prizanesli njegovi družini.
Po poklicu je profesor slovenskega in ruskega jezika, za pero 
pa je prijel že v mladih letih. Prve literarne prispevke je delil 
z bralci v reviji Mlada pota. Leta 2006 je izšel njegov roman 
Obsojeni na preteklost, pred tremi leti roman Kukavice, v založ
bi pa trenutno čaka na izdajo njegov tretji roman. Gospod 
France je z obiskovalci podelil marsikateri drobec iz zasebne
ga življenja, tudi to, da že več desetletij piše dnevnik, da rad

zahaja na bibliobus, danes bere večinoma domače avtorje, rad 
pa poseže tudi po ruskih klasikih (v cirilici). Na vprašanje, 
komu najprej ponudi v branje, kar napiše, pa je z nasmehom 
odgovoril, da je to njegova žena in da je vesel, da ima doma 
nekoga, ki ga popravi.
Glasbeno obogatitev je večeru dodal zvok violončela Vida 
Galuna, sina Francetovega nečaka Primoža Galuna, iz Zaseb
ne glasbene šole v samostanu sv. Petra in Pavla Ptuj.

Besedilo in foto: PK

Bogastvo velikonočnih izdelkov na ogled
npD Klopotec Leskovec v Flalozah je tudi letos nadalje- 

JL valo dolgoletno tradicijo in v času velikonočnih prazni
kov pripravilo bogato razstavo pisanic in drugih izdelkov na 
temo velike noči.

Slovesno odprtje je bilo 30. marca, blagoslov razstave pa je 
opravil p. Jože Petek. Na ogled so bili pisanice v najrazlič
nejših tehnikah in drugi velikonočni izdelki, ki so jih poleg 
gospodinj iz TD Leskovec za razstavo pripravile članice žen
skih društev iz Vidma, Pobrežja, s Sel, iz Dolenc in Lancove 
vasi. Svoj kotiček so dodali tudi učenci šole Leskovec ter malč
ki iz videmskega in leskovškega vrtca.

Besedilo in foto: PK

Z občnega zbora KD Sela
''"Zadnji petek v februarju so se na rednem letnem občnem Poročilo o delu selskih kulturnikov je podal predsednik KD 
I jvUnru zbrali člani KD Sela. Uvod v delovno srečanje so Stanko Orovič, o delu sekcij pa sta poročali predsednica akti- 
naredile domače pevke ljudskih pesmi, zaigrali pa so tudi va žena Tilika Vidovič in vodja pevk ljudskih pesmi Tončka 
mladi muzikanti Gal Vidovič ter Tadej in David Potočnik. Kaučevič. Iz podanih poročil je bilo razbrati, da društvo zelo 
Srečanja so se udeležili mnogi gostje, med njimi podžupan dobro sodeluje s KS Sela, OŠ Sela, podružnico sv. Družine in 
občine Videm Marjan Selinšek, vodja izpostave JSKD OI društvi v kraju. Selške gospodinje so s svojimi dobrotami pri- 
Ptuj Iva Ferlinc, Claudia Beguš Mihelič iz OŠ Sela, p. Jože šotne na mnogih dogodkih in tudi nasploh zelo ustvarjalne na 
Petek ter predstavniki domačih in prijateljskih društev. vec področjih, pevke pa so lani zabeležile kar 30 nastopov.

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM - JUNIJ 2018



LETOS V OSPREDJU BUČE
V letošnji program dela so zapisali nadaljevanje ustaljenih 
aktivnosti, novost pa bo projekt, povezan z bučami - Bučijada 
2018. V njihovih vaseh namreč mnogi pridelujejo buče, zato 
so se odločili, da zberejo čim več različnih vrst in jih postavijo 
na ogled, izbrali in nagradili pa bodo največje in najizvirnejše.
V načrtu imajo tudi menjavo stropa v kulturni dvorani, inve
sticijo načrtujejo skupaj s KS Sela in občino Videm, prav tako 
pa bodo uredili stopnice za lažji dostop na oder. Uradni del 
občnega zbora so sklenili z dobrodošlico novemu članu Stefa
nu Sitarju, nato pa je sledilo skupno druženje.

Besedilo in foto: PK

___________________________  Stran 19 ___

Občni zbor je bil tudi letos dobro obiskan.

V znamenju 10-letnice pobreških kletarjev
T)red desetimi leti je takratno vod- 
-L stvo KS Pobrežje v vaškem domu 
Pobrežje uredilo prostor vaške vinske 
kleti. Za prva vaška kletarja sta bila 
imenovana Friderik Simenko in Alojz 
Geč.
Postavljeni so bili trdni temelji za nad
gradnjo na področju kletarjenja pobre
škega kvintona in trsničarstva v Pobrež
ju. Po pripovedovanju starejših krajanov 
(Franca Petra, Franca Rogine in dru
gih) naj bi na Bimervem konec 18. in v 
začetku 19. stoletja gojili trsne cepljen
ke. Iščemo še vire, ki bi lahko to potr
dili.

10. TRADICIONALNI 
POHOD POBREŠKIH 
KLETARJEV

V soboto, 5. maja, sta aktualna vaška 
kletarja Branko Marinič in Jože Muršek 
v sodelovanju s KS Pobrežje organizira
la pohod »Med pobreškimi brajdami«. 
Lepo je bilo. Zbralo se nas je več kot 
sedemdeset pohodnikov. Prepešačili smo 
Pobrežje - od vaškega doma do Boršta, 
cez Vagrejevo, ob trževski gramoznici do 
podjetja Sveča, čez Bimervo po Podolu 
do vaškega doma.
Ob 10-letnici smo pobreški kletarji v 
sodelovanju s KS Pobrežje uredili lese
ne brajde ob vaškem domu in zasadili 
dvajset trsov pobreškega kvintona, vsak 
dosedanji kletar in podkletar pa svoj trs. 
Ob dvajsetih trsih našega kvintona smo 
posadili tudi žametno črnino, potomko 
najstarejše trte z mariborskega Lenta.

Branko Marinič

K družbi pobreških kletarjev že desetič na pohod

Pri vaškem domu so ob obletnici uredili lesene brajde in zasadili dvajset trsov pobreškega 
kvintona, zraven pa še potomko najstarejše trte na svetu.
Foto: Andreja Gojkošek
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KED Orači Lancova vas na občnem zboru
"X /petek, 9. marca, so se na rednem 

V letnem srečanju zbrali člani Kul- 
turno-etnografskega društva Orači 
Lancova vas. Pregledali so opravljeno 
delo v minulem letu, naredili načrte 
za leto 2018 in izvedli volitve orga
nov društva, saj je bil letošnji občni 
zbor volilni. Članom so za ohranjanje 
pustnih običajev in opravljeno delo 
čestitali tudi gostje - predsednik KS 
Lancova vas Dani Hliš ter predstavnici 
iz Folklornega društva in DPZD Lan
cova vas.

Poročilo o delu lancovskih oračev v letu 
2017 je podal predsednik Ivan Emeršič. 
Spomnil je na vesele pustne dogodke, 
ko so orali za debelo repo in nasploh 
ljudem voščili vse dobro, lepi spomini 
ostajajo tudi na gostovanje v Lovranu, 
člani pa se radi srečajo tudi na družab
nih dogodkih, kot so koline v začetku 
leta in junijski piknik.

Ivanu Emeršiču je bil zaupan še en mandat 
predsednika KED Orači Lancova vas.

O načrtih za naprej je I. Emeršič pove
dal, da bodo nadaljevali ustaljene aktiv

nosti, želeli pa bi si tudi, da bi po mno
gih letih obudili skupino malih lanco
vskih oračev, ki je nekoč že delovala. 
Prenos tradicije na mlajši rod je namreč 
najboljše jamstvo za nadaljevanje 
poslanstva, ki ga orači iz Lancove vasi 
opravljajo že od leta 1932, ko so prvič 
organizirano nastopili v Mariboru.
Ker je bil letošnji občni zbor volilni, so 
izvolili tudi nove — stare organe društva, 
sprememba je le na tajniškem mestu. 
Predsednik tako ostaja Ivan Emeršič, 
podpredsednik društva Bojan Emeršič, 
član UO Boris Pignar, tajniška dela bo 
odslej opravljal Benjamin Sitar, blagajna 
pa bo še naprej v rokah Marjana Turka. 
Srečanje so sklenili s podelitvijo dveh 
zahval; za požrtvovalno in dolgoletno 
delo v društvu sta bili podeljeni Jožetu 
Koledniku in Bojanu Emeršiču.

Besedilo in foto: PK

Prvomajski pohod in posaditev potomke 
najstarejše vinske trte na svetu

rjo zelo uspešni in lepo obiskani raz- 
JL stavi velikonočnih pisanic smo se 
članice in člani TD Klopotec Leskovec 
tudi letos podali na tradicionalni prvo
majski pohod po naših lepih haloških 
gričih. Pohoda se je udeležilo več kot 
50 pohodnikov.

Ob 9. uri smo se zbrali pred našimi pro
stori, se malo okrepčali, nato pa smo 
pred odhodom ob kapeli, posvečeni 
Mariji Vnebovzeti, ki stoji pred naši
mi prostori, slovesno posadili potomko 
najstarejše vinske trte na svetu z mari
borskega Lenta. Slovesnost je spremlja
la tudi godba na pihala iz Podlehnika, 
za kar se jim lepo zahvaljujemo. Blago
slov trte je opravil p. Jože Petek. Nato 
smo se podali na pot, se ustavili na več 
postojankah, pokramljali z domačini, ki 
so nam ponujali svoje dobrote, in se v 
popoldanskih urah vrnili pred naše pro-
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Skupinska fotografija po posaditvi potomke pred odhodom na prvomajski pohod
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store, kjer so nas pričakale dobrote iz kuhinje. Na ta dan smo 
počastili tudi praznik sv. Jožefa in praznik dela.
Prepričani smo, da bomo takšnih dogodkov organizirali še 
več, saj je pred nami veliko dela, ki smo si ga zadali z letnim 
načrtom. Vse to bomo lahko opravili le s skupnim sodelova
njem med društvi, krajani, KS in občino. Za dosedanje sode
lovanje in pomoč pa vsem iskrena hvala.

TD Klopotec Leskovec

Pater Jože Petek je blagoslovil potomko trte z Lenta. Dogodek je 
spremljala godba na pihala iz Podlehnika. Foto: arhiv društva

Z osme razstave Naš vsakdanji kruh
veseljem lahko povemo, da je v marcu dišalo po naših 

^-/domovih. Na razstavo Naš vsakdanji kruh smo postavi
li več kot 35 vrst kruha. Morda ste odkrili kruh, ki ga tudi 
sami pečete, ali pa vam je bila naša razstava navdih za pra
znično peko.

Letos smo k sodelovanju povabili učence in učenke OS 
Videm pri Ptuju, ki so nam ob tednu družine podali ide
jo o razmišljanju na temo družine in družinske sreče. Spekli

Z letošnje razstave Naš vsakdanji kruh. Foto: PK

so sladke kvašene srčke in tako ponazorili ljubezen v druži
ni. S svojimi izdelki so nas razveselili tudi naj mlajši iz vrtca 
Leskovec — s peko posebne pletenice z jajčki — in vrtca Videm, 
Zvonko Korpič je posebej za to priložnost izdelal velik pre- 
smec, sodelovale pa so tudi članice društev iz Lancove vasi, 
Dolene in Pobrežja. Blagoslov kruha in presmecev je opravil 
p. Janez Ferlež, predstavil pa se je tudi z novo pesmijo, posve
čeno mami.
S petjem so razstavo obogatile skupina Vinogradnikov in 
sestre Gabrovec z Dravinjskega Vrha. Letošnja novost za 
otroke in odrasle je bila pravljica o Zajčji mami Beli avtorice 
Marije Kolednik Črnila. Vsem sodelujočim se zahvaljujemo za 
sodelovanje.

Odbor Društva kmetic občine Videm
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Novičke iz Skorišnjaka
"X /Društvu za napredek in razvoj 

V Kocil iz Skorišnjaka vedno znova 
dokazujejo, da znajo združiti prijetno s 
koristnim, poleg tega pa stopiti skupaj 
in poprijeti za delo.

Na velikonočni ponedeljek se je v 
dopoldanskem času na tradicionalni 
velikonočni pohod odpravilo okoli 40 
pohodnikov. Pot sta tudi letos organi
zirala Žalika in Janez Belšak. Pravita, 
da je doma najlepše, zato sta izbrala pot 
po okoliških hribih - po Skorišnjaku do 
Velikega Okiča in skozi Malo Varnico 
nazaj v Skorišnjak. Pohod so sklenili pri 
Žaliki in Janezu Belšaku v Skorišnjaku, 
ki sta pohodnike tudi pogostila, Ivan 
Svajgl pa je poskrbel za prijetne melodi
je.
Letos so Skorišnjačani združili moči z 
zgornjim delom sosednje vasi Belavšek. 
V soboto, 14. aprila, so namreč v čistilni 
akciji s skupnimi močmi najprej pobra
li smeti, nato pa še v delovni očistili 
pesek s ceste, uredili bankine in odstra
nili vejevje ob cesti. Na delovni akciji se 
jih je zbralo okoli 30, med njimi so bili 
tudi najmlajši, ki so se tako učili popri
jeti za delo.

BLAGOSLOV OBNOVLJENE 
URBANOVE KAPELE

Med vinogradi v Skorišnjaku stoji ob 
stari lipi kapela sv. Urbana oz. Blaževa 
kapela, kot ji rečejo domačini. Prvi zapi
ski o kapeli segajo v daljno leto 1705. 
Zob časa se je na kapeli močno poznal, 
zato so jo leta 1998 temeljito obnovili 
in tako je dobila današnjo podobo. Od 
tega je že dvajset let, zato so domači-

Mtitmr n mL

Pohodniki pred velikonočnim pohodom

Obnovljena kapela sv. Urbana ob stari lipi

ni ponovno združili moči in na kapeli 
postorili obnovitvena dela. Pravijo, da 
so veseli in ponosni na dediščino, ki so 
jim jo zapustili predniki. Želijo si, da 
tudi mlajši rodovi najdejo uteho in zave
tje pri njihovem zavetniku sv. Urbanu.

V čast sv. Urbanu so v soboto, 26. maja, 
darovali sveto mašo, med katero je p. 
Jože Petek opravil tudi blagoslov obno
vljene kapele. Praznovanje se je nadalje
valo ob dobri hrani in domači kapljici.

Melita Emeršič

Enajstič Veselo na Jožefovo
X /dvorani Pan v Kidričevem je bar- Veseli Jožeki so tudi letos sledili dobre- ohranjanja lepe slovenske pesmi in tudi 

V monikarska skupina Veseli Jožeki mu vzorniku - sv. Jožefu - in svojo pri- dobrodelnosti, zahvalil pa se je vsem, ki 
KD Franceta Prešerna Videm pri Ptu- reditev naredili v duhu dobrodelnosti, so jim priskočili na pomoč. Organiza- 
ju 17. marca pripravila tradicionalno, del zbranih sredstev pa podarili gasil- torju prireditve sta za ohranjanje tradi- 
11. glasbeno-humanitarno prireditev cem PGD Tržeč. Uvodni nagovor je cije in glasbenega izročila čestitala župan 
Veselo na jožefovo, letos z nekoliko več imel idejni vodja prireditve Jožef Hrga. občine Videm Friderik Bračič in poslan- 
poudarka na jožefovem plesu. Poudaril je pomen tovrstnih druženj, ka Suzana Lep Simenko.
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Stran 23

Veselo na Jožefovo 2018 v fotoutrinkih. Foto: Brane Kolednik

NASTOP POSKOČNIH MUZIKANTOV JE 
BIL PRESENEČENJE

Za odlično izvedbo prireditve so poskrbeli Veseli Jožeki, na 
odru pa so se jim pridružili glasbeni prijatelji od vsepovsod, 
med njimi tudi Toni Sotošek s sinovi, ansambla Razpon in 
Petovia kvintet, Katja Strelec s harmoniko, muzikanti Vese
li prijatelji, ljudski pevci iz Jablovca pri Podlehniku, Surci iz 
Leskovca v šaljivi točki, sedemletna Pij a Gabrovec, plesali pa

so plesalci Folklornega društva Lancova vas.
Posebno presenečenje večera so bili Poskočni muzikanti, ki se 
jim je ob tej priložnosti pridružila še »poskočna« klarinetistka 
Katja Kapun, ki je v novi sezoni v oddaji Slovenski pozdrav za 
nekaj časa zamenjala Dejana Krajnca. Priznanje za ohranjanje 
ljudskega izročila so Veseli Jožeki na letošnji prireditvi izročili 
članici skupine Veseli Jožeki Nini Osenjak.

TM

Živel 1. maj, praznik dela

Hoooruk ... Moška ekipa je tudi letos mlaj dvignila na tradiciona
len način.

"X TLancovi vasi je bilo na dan pred praznikom dela, 30.
V aprila, veselo in družabno. Folklorno društvo Lancova 

vas je s povabilom na plakatih in vabilih »Rabimo močne

moške roke! Za jedačo in pijačo je poskrbljeno!« vse vaščane 
ponovno vabilo na družabno srečanje — Majpan 2018.

Priprave na praznovanje praznika dela se v Lancovi vasi zač
nejo nekaj dni prej. Treba je namreč priskrbeti smrekov hlod, 
ga pripeljati do vaškega doma, ženske pa nato spletejo vence iz 
smrečja in pripravijo pisane trakove, da je mlaj lepo okrašen. 
Na dan dogodka, 30. aprila, se je v popoldanskem času pred 
vaškim domom v Lancovi vasi zbralo veliko vaščanov in tudi 
prijateljev lancovskih društev. Močne moške roke so nato dvi
gnile mlaj v nebo. Ko je slovenska zastava ponosno zaplapolala 
z vrha mlaja, pa je bil čas za sproščeno popoldansko druženje 
in okrepčilo — že tradicionalno je dišalo po pečenih in ocvrtih 
ribah in krompirjevi solati, gospodinje pa so postregle z nekaj 
sladkimi dobrotami.

Besedilo in foto: PK

Delovno polletje za DPŽD Lancova vas
P\PŽD Lancova vas je letos vstopilo v jubilejno leto — na občnem zboru, ki so ga združile s praznovanjem materin- 

praznujejo namreč 15-letnico delovanja. Že od začetka skega dne. Srečali smo jih lahko tudi na velikonočnih razsta- 
leta so potekale tedenske ustvarjalne delavnice, na katerih so vah v Leskovcu in Zeleni dolini v Stopercah, razstavi kruha v 
izdelovale izdelke za jubilejno razstavo. Marca so se srečale Vidmu ter Florjanovi nedelji.
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Prejemnice letošnjih društvenih zahval s predsednico Katico Krajnc
Lancovljanke so si na Vranskem ogledale vseslovensko razstavo rož 
iz papirja, kije bila prava paša za oči.

Občni zbor so izpeljale 17. marca, ta 
večer pa v svoji družbi gostile številne 
goste in društvene prijatelje. O minu
lem delu je poročala predsednica Katica 
Krajnc, prav tako je predstavila načrte za 
jubilejno leto. Občni zbor so izkoristile 
tudi za podelitev zahval najzaslužnejšim 
članicam. Letos je bila med prejemnica
mi ekipa, ki je lani na Gospodinjskem 
večeru v Dražencih izdelala naj rezance 
(Jožica Maroh, Marta Lesjak in Anica

Gojkošek), zahvalo pa so za prizadev
nost podelile tudi Anici Malek. Občni 
zbor so na začetku popestrili plesalci 
otroške folklorne skupine FD Lancova 
vas, druženje pa nadaljevali s praznova
njem materinskega dne.

NA RAZSTAVI ROŽ IZ 
PAPIRJA

V začetku marca so se odpravile na 
Vransko, kjer je 10. in 11. marca v tam

kajšnji športni dvorani potekala 5. veli
ka vseslovenska razstava rož iz papirja. 
Razstavo na leto in pol pripravi Društvo 
Univerza za tretje življenjsko obdobje 
Vransko, sekcija Vranske rož'ce, 43 raz
stavljavcev iz vse Slovenije (med njimi 
tudi mentorja ustvarjalnih delavnic Lan- 
covljank — zakonca Mikša iz Dornave) 
pa je postavilo na ogled več kot tisoč 
rož.

Besedilo in foto: PK

13. srečanje Šturmovčanov in otroška igrala na
Petrovi domačiji

T\rvo soboto v juniju smo Šturmov- 
A čani ponovno praznovali svoj pra
znik - srečali smo se na že 13. tradici
onalnem srečanju Šturmovčanov. Pri
reditev je tudi tokrat popestrila vaško 
življenje, še posebej pa smo letos pope
strili življenje našim otrokom.

Na Petrovi domačiji smo namreč ta dan 
v uporabo predali otroška igrala. Da se 
je to lahko uresničilo, se zahvaljujemo 
občini Videm in KS Videm za finančno 
pomoč ter Francu Drevenšku za izkop, 
da smo igrala lahko postavili. Dan pred 
odprtjem sta župan Friderik Bračič in 
vodja občinske uprave Nada Golob z 
izvajalcem na Petrovi domačiji opravi
la uradni prevzem. Priznamo pa, da so 
igrala otroci preizkusili že malo prej. 
Tako smo pokazali, da res služijo svoje
mu namenu.

Šturmovčani so se znova srečali na Petrovi domačiji.

Uradno sta na odprtju slavnostni in podpredsednik KS Videm, ter Jože 
trak prerezala Andrej Rožman, sve- Ropič, podpredsednik TD Sturmača. 
tnik občinskega sveta občine Videm Na dogodku sta se nam pridružili tudi
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Nada Kolednik kot predstavnica občine Videm in Suzana Lep 
Simenko, poslanka državnega zbora. Prireditev smo popestrili 
tudi z glasbo, za katero so poskrbeli pevci Vinogradniki, har
monikar Denis Plohl in naš stalni spremljevalec glasbenik Jože 
Topolovec.
Za izvedbo prireditve se zahvaljujemo vsem vaščanom in čla
nom TD Šturmača za prispevek, opravljeno delo in dobro
te, ki so jih prinesli, občini Videm, KS Videm in OO SDS 
Videm za donacije, našim kuharjem in vsem, ki so kakor 
koli prispevali k organizaciji in izvedbi tega dogodka. V TD 
Šturmača smo letos spet bili pridni, kar se tiče dela na Petrovi 
domačiji, v celoti smo namreč obnovili brajde, zato se že vese
limo jesenskih dogodkov - trgatve in martinovanja.

Laura Rožman Krivec

Na domačiji so uredili igrala za najmlajše. Fotografija je nastala 
na dan odprtja. Foto: David Rožman

Priprošnja in zahvala sv. Florjanu
V'

Z^lanice in člani Prostovoljnega 
X^Vgasilskega društva Sela so se prvo 
majsko nedeljo zbrali pri praznični sve
ti maši, ki so jo darovali za vse žive in 
pokojne selske gasilce. Pred cerkvijo sv. 
Družine jih je sprejel p. Jože Petek, ki 
je tudi vodil mašno slovesnost.

Lepo tradicijo, da gasilci počastijo svo
jega zavetnika sv. Florjana, ki goduje 4. 
maja, že vrsto let ohranjajo tudi v PGD 
Sela. Florjanovo nedeljo so začeli pred 
tamkajšnjim gasilskim domom, kjer so 
naredili spominski posnetek, nato pa so 
se v slovesnem mimohodu v spremstvu 
poveljnika Aleša Sitarja odpravili v cer
kev.
Sveto mašo je daroval p. Jože Petek. 
V pridigi se je gasilcem med drugim 
zahvalil za njihovo nesebično pomoč,

x—1
JU
El

Selški gasilci so na Florjanovo nedeljo pono
sno ponesli kipec sv. Florjana in društveni 
prapor v podružnično cerkev sv. Družine.

požrtvovalnost, dobrodelnost, za šte
vilna humana dejanja, ko priskočijo na 
pomoč ljudem, ki ji prizadenejo najra
zličnejše nesreče. Ob koncu maše je v 
imenu selskih gasilcev zbrane nagovo
ril poveljnik Aleš Sitar in svoj nagovor 
sklenil z mislijo, ki jo imajo zapisano na 
starem gasilskem praporju: Dan in noč 
darujemo, da drugemu pomagamo. 
Florjanovo nedeljo so po maši sklenili 
z blagoslovom gasilcev in njihovih vozil 
pred cerkvijo, slavje pa se je nato nada
ljevalo v gasilskem domu, kjer so pripra
vili pogostitev za vse obiskovalce.

Besedilo in foto: PK

Cerkev sv. Družine na 
Selih dobiva novo fasado
Potem ko so obnovitvena dela na župnijski cerkvi sv. Vida 
skorajda že končana, je v fazi zunanje obnove tudi podružnič
na cerkev sv. Družine na Selih. V teh dneh dobiva cerkev novo 
fasado, farani pa so se lepo odzvali tudi v prošnji za pomoč in 
darovali vsak po svojih najboljših močeh. Na Selih se že vese
lijo slovesnega blagoslova obnovljene cerkve, ki bo 22. julija 
2018, na tradicionalnem aninskem žegnanju.

Besedilo in foto: TM
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Blagoslov za varno rajžo motoristov
T)ri sv. Družini na Selih je v nedeljo, 22. aprila, potekal 
JL tretji blagoslov motorjev in motoristov. Dogodka se je 
tudi letos udeležilo veliko število lastnikov jeklenih konjič
kov, kar je še posebej razveselilo organizatorje, ki so si ob 
prvem blagoslovu zadali cilj, da bi srečanje na Selih pred 
začetkom nove motoristične sezone postalo tradicionalno. 
Blagoslov je po maši opravil p. Jože Petek.

Primož Flos, Edvard Jurgec in Gregor Potočnik, motoristi iz 
Lancove vasi, so tudi letos združili moči s p. Jožetom Petkom 
in organizirali blagoslov motorjev in motoristov. Dogodka se 
je udeležilo okrog 90 motoristov, k uspešni izvedbi tretjega 
srečanja pa je pripomoglo tudi lepo, sončno vreme.
Motoristi so k blagoslovu pripeljali svoje dvokolesnike — 
motorje, mopede, skuterje, motorna kolesa za motokros in 
oldtajmerje, opaziti pa je bilo tudi nekaj štirikolesnikov. Pater 
Jože je vsakemu segel v roko, vsem pa zaželel, da bi se z vseh 
poti vrnili Varno in brez nezgod. Motoristi pa lahko kot ude
leženci v cestnem prometu sami veliko pripomorejo k varno
sti tako, da upoštevajo predpise in dosledno uporabljajo vso 
zaščitno opremo.

Prostor pred cerkvijo sv. Družine so napolnili številni motoristi, ki 
so prišli po blagoslov.

V spomin na srečanje so organizatorji pripravili spominske 
nalepke in obeske za ključe. Po blagoslovu se je skupina odpe
ljala na kratko panoramsko vožnjo do Lancove vasi, kjer je 
potekal sklepni del srečanja s pogostitvijo.

Besedilo in foto: P. Krajnc

Skupščina Gasilske zveze Videm
'v'
šestnajstega marca je bila redna 
VJskupščina Gasilske zveze Videm. 
Gasilci so pregledali opravljeno delo v 
minulem letu; med intervencijami pre
vladujejo požari - bilo jih je kar 91.

Pri številu intervencij ne moremo mimo 
dejstva, da se je število nesreč v zadnjem 
desetletju povečalo za 100 %. Ob tem 
naj velja poziv vsem, da preventivno skr
bimo za svojo varnost pravilno in pra
vočasno. Na področju investicij je bilo 
leto kar uspešno, saj so gasilci iz PGD 
Leskovec predali namenu novo vozilo za 
gašenje gozdnih požarov. Gasilci so se 
mnogo izobraževali in usposabljali, na 
letnem tekmovanju zveze pa je sodelova
lo kar 18 ekip.
V letu 2018 bo težišče dela na opremlja
nju in izobraževanju. Pri izobraževanju 
se z zahtevnostjo nesreč veča zahtevnost 
gasilskega dela, ki pa je povsem prosto
voljno. Vse leto mnogo govorimo o pro
stovoljstvu, še posebej o kakšnih vikend 
akcijah, sezonskih humanitarcih in 
podobnih zadevah. Gasilci pa to počne
jo vsak dan in tudi vsak trenutek, če to

Na skupščini so opravili tudi slavnostni podpis pogodb o lokalni javni službi.

zahteva poziv sirene. Pri nabavi gasilskih 
vozil so potrebe pred zmožnostmi. Tako 
imamo najprej v načrtu nabavo večjega 
gasilskega vozila pri PGD Tržeč, ki bo 
zamenjalo v nesreči uničeno vozilo Uni- 
mog (leta 2017).

Foto: arhiv GZ Videm

PO VOLITVAH NI 
SPREMEMB V VODSTVU GZ 
VIDEM
Gasilci so sprejeli tudi spremembe Sta
tuta Gasilske zveze Videm in Pravilnik o 
disciplinskem postopku Gasilske zveze 
Videm. Na skupščini so bile tudi redne 
volitve v organe gasilske zveze Videm, 
pri čemer je bilo vodenje gasilske zveze 
zaupano predsedniku mag. janezu Mer
cu in poveljniku Romanu Cafuti.
Glede nesreč upamo, da bi jih bilo čim 
manj, čeprav nesreča nikoli ne počiva. 
Gasilci morajo biti vedno pripravljeni,
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kot bi morali biti vedno pripravljeni 
tudi vsi občani, še posebej tisti, ki živijo 
na terenu, ki je bolj izpostavljen različ
nim nevarnostim.

PODPIS POGODB O
lokalni javni službi

Gasilci so na dan skupščine podpisa
li tudi pogodbe o lokalni gasilski javni 
službi. Vsa sredstva potrebujejo za javno 
dobro - za razliko od večine drugih dru
štev sredstva ne gredo v lastne društvene 
Programe, ampak v javni program, ki je 
v celoti, tudi z lastnimi viri, namenjen

občanom. Sredstva, ki jih prejmejo, 
morajo gasilci dopolniti z lastnimi viri, 
z viri občanov in lastnim delom, da bi 
uslugo, tj. pomoč, lahko ponudili ogro
ženim. Prav tega bi se morali zaveda
ti vsi: gasilci dajejo svoj čas, znanje in 
sredstva v celoti za dobro drugih. Zato 
k temu ne gre le pogodba, ampak tudi 
potreba po pozitivnem odnosu do te 
dejavnosti vseh. Slaba energija namreč 
pomeni manj varnosti. Komu zvoni ali 
bije, pa žal ne vemo!
Pogodbe in aneksi izražajo zagotavljanje 
le osnovnih pogojev za pripravljenost in

delovanje, medtem ko se stroški, ki lah
ko nastanejo ob kakšni večji intervenci
ji, urejajo z dodatnimi aneksi.
Skupščina in podpis pogodb sta tako 
priložnost, da se zahvalimo za opravlje
no delo in da damo ustrezno popotnico 
za gasilsko delo v tem letu. Spodbude 
in pozitiven pristop do dela in vrednot 
gasilstva pa pomenijo lasten vložek v 
varnost, ki pa ni le gasilska, ampak se 
lahko hitro tiče prav vsakega.

Mag. Janez Merc,
predsednik GZ Videm

Roman Cafuta prejel srebrni znak Civilne zaščite
Uprava RS za zaščito in reševanje je 
U. marca v Podravju, v občini Mar
kovci, podelila še zadnja letošnja pri
ganja Civilne zaščite (CZ). Osrednji 
govornik na proslavi je bil Janez Pet- 
r°vič, vodja Izobraževalnega centra za 
Zaščito in reševanje RS.
U Podravju so bronasti znak CZ prejeli:
^leš Frlež, Primož Korošak, Kristijan 
Uunac, Vincenc Širec, Franc Zemlja
ne, Družba Vargas-Al iz Kidričevega,
Llektro Maribor, OE Ptuj, in Radi- 
°klub Cirkulane ob 50-letnici delova
nja. Srebrni znak CZ sta prejela Roman 
Cafuta, poveljnik Gasilske zveze Videm, 
in Miran Horvat.

Besedilo in foto: TM

Videmski gasilci praznujejo 95-letnico obstoja
|^asilsko društvo je bilo ustanovljeno 18. novembra 
NI 1923 z imenom Prostovoljno gasilsko društvo za okoliš 
župnije Sv. Vid pri Ptuju. Včlanilo se je 28 rednih in 12 pod
pornih članov.

Glavna pobudnika za ustanovitev sta bila nadučitelj Ljudevit 
k^usek in Hinko Klenovšek. Ob tej obletnici bomo gasilci pri
pravili gasilsko veselico z ansamblom Spev in 22. dan gasilcev 
GZ Videm.

obisk pobratenega društva dvd 
SILBAŠ
^ rnarcu smo se v zgodnjih urah gasilci PGD Videm pri Ptu- 
H odpravili proti Srbiji, kjer smo obiskali naše pobrateno Skupina članov, ki seje udeležila skupščine pri DVD Silbaš.
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Poplave meteornih voda v podjetju Sveča 
Foto: arhiv PGD Videm

društvo DVD Silbaš iz Bačke Palanke in se udeležili njihove 
letne skupščine. Ob petletnem pobratenju smo se jim iskreno 
zahvalili ter jim ob tej priložnosti izročili plaketo z zahvalo za 
dobro sodelovanje in pomoč. Naslednji dan so si naši gasilci 
ogledali še glavne znamenitosti mesta Novi Sad.

PRVI MAJ
Tudi letos je stal v središču Vidma mlaj, ki smo ga pripravi
li videmski gasilci. Postavili smo ga 30. aprila pred gasilskim 
domom. Postavitve se je udeležilo veliko vaščanov, ki smo jih 
tudi pogostili.

FLORJANOVA NEDELJA
Na Florjanovo nedeljo, 6. maja, smo se gasilci PGD Videm 
skupaj s tovariši iz Tržca udeležili svete maše in se priporoči
li našemu zavetniku sv. Florjanu. Hkrati smo ga tudi prosili, 
da ob tem, ko varuje gasilce, obvaruje tudi naše bližnje v tre
nutkih, ko v nesreči pomagamo drugim. Mašo sta darovala p. 
Tarzicij Kolenko in p. Janez Ferlež. Po maši je bila pred farno 
cerkvijo sv. Vida tudi pogostitev za vse farane in gasilce.

NEURJE Z MOČNIMI NALIVI IN TOČO
V četrtek, 4. maja, smo bili na našem območju priča neur
ju z močnimi nalivi in točo. Neurje je za seboj pustilo veliko 
škodo. Skupno smo gasilci PGD Videm pri Ptuju posredova
li na 14 lokacijah v naseljih Videm pri Ptuju, Pobrežje, Tržeč 
in na Zagrebški cesti. Največ dela smo imeli v Pobrežju, kjer 
je voda zraven več stanovanjskih hiš zalila tudi večji industrij
ski objekt. Na pomoč pri črpanju vode so nam priskočili tudi 
tovariši iz sosednjega društva PGD Tržeč.

Spoštovani občani, prosimo za razumevanje, saj glede na veli' 
ko število intervencij ob istem času naše enote kljub trudu in 
vztrajnosti niso mogle pomagati vsem naenkrat. Veliko klicev je 
bilo tudi preslikanih na regijskem centru. Ne pozabite v primeru 
nesreče poklicati na številko 112!

PGD Videm pri Ptuju

Mladi gasilci iz PGD Sela med najboljšimi v državi
"V /Trbovljah so v marcu organizirali že 17. državni kviz 

V gasilske mladine. Državnega tekmovanja se je udeležilo 
39 ekip pionirjev, 39 ekip mladincev in 30 ekip pripravni
kov iz vseh gasilskih regij. Z odličnimi rezultati so se na tek
movanju izkazali mladi gasilci iz podravske regije, saj so se 
domov vrnili kar z dvema naslovoma državnih prvakov.

Mladi gasilci in njihovi mentorji v družbi župana občine Videm 
Friderika Bračiča in gostov na priložnostnem sprejemu 
Foto: Anja Mohorko

Na državnem kvizu gasilske mladine so bili v ospredju mladinci 
PGD Sela.

Gasilsko zvezo Videm so na državnem kvizu zastopale kar tri 
ekipe in dosegli so več kot odlične rezultate. Pionirji so v kon
kurenci 39 ekip osvojili 3. mesto (Gal, Eva, Klara), mladinci 
v sestavi Rok, Gaj in Blaž so v konkurenci 39 ekip stali na 
najvišji stopnički in se z mentorjem Alojzom Auerjem veseli 
1. mesta, pripravniki pa so na koncu med 30 ekipami zasedli 
18. mesto.
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V PGD Sela so se uspeha gasilskega 
podmladka, v katerega veliko vlagajo, 
Zelo razveselili, v domačem društvu pa 
So ekipam takoj po prihodu s tekmova
la pripravili tudi sprejem. Poleg vod
stva PGD Sela sta mladim prišla čestitat 
še predsednik in poveljnik GZ Videm 
tttag. Janez Merc in Roman Cafuta,

v imenu občine Videm pa je mladim 
gasilcem čestital podžupan Marjan 
Selinšek.

SPREJEM PRI ŽUPANU
Za uspešne ekipe iz PGD Sela na držav
nem kvizu gasilske mladine je 4. aprila 
pripravil sprejem tudi župan občine

Videm Friderik Bračič. V čestitki za 
izjemen uspeh mladih gasilcev in nji
hovih mentorjev sta se mu pridružila 
tudi predsednik in poveljnik GZ Videm 
mag. Janez Merc in Roman Cafuta.

TM

Člani DU Dolena na občnem zboru
\ /soboto, 3. marca, so se na rednem občnem zboru sestali 
V člani DU Dolena. Dvorana doma krajanov je bila tudi 

letos dobro zasedena. Pregledali so mino delo, si zadali načrt 
Za leto 2018, hkrati pa izpeljali tudi redne volitve v vodstve- 
ne organe društva. Zbora so se udeležili tudi mnogi gostje, 
ttted njimi župan občine Videm Friderik Bračič, predsednik 
KS Dolena Jože Godec, predsednik PZDU Sp. Podravje 
Uanc Hojnik, predsednik DeSUS OO Videm Božidar Varni- 
Ca ter predstavniki FD Rožmarin Dolena in DU Sela.

Delovno srečanje so začeli s pesmijo ljudskih pevcev FD Rož
marin Dolena ter Rafka in Katice Svenšek. Besedo je nato 
prevzela predsednica Zofka Hebar in v poročilu spomnila na 
skupne trenutke in druženja, ki so jih izpeljali v preteklem 
letu. V društvo je trenutno včlanjenih 137 članov, veseli pa 
so, da se jim vsako leto pridružijo novi obrazi, tudi iz drugih 
krajev. Za letošnje leto so v program dela zapisali že ustaljene 
dejavnosti, stalnica pa ostaja tudi program Starejši za starejše. 
Letošnji občni zbor je bil volilni, zato so po razrešnici imeno- 
vali vodstvo organov. Zofki Hebar je bil zaupan še en mandat 
na mestu predsednice, tajnica je Rozika Premzl, blagajnik pa 
Janez Cafuta.
Lfa predlog društva je PZDU Sp. Podravje priznanje za

Nagelj dobrodošlice za vse nove člane, ki so postali del DU Dolena 
od lanskega do letošnjega občnega zbora.

30-letno članstvo in dolgoletno požrtvovalno delo v društvu 
podelila Stefanu Predikaki. Priznanje mu je izročil predsednik 
zveze Franc Hojnik.
Delovno srečanje so v Doleni izkoristili tudi za uradno dobro
došlico petim novim članom. Simbolično so obdarili tudi naj
starejša člana in članico na občnem zboru — letos sta to bila 
Stefan Predikaka in Frančka Verdenik.

Besedilo in foto: Petra Krajnc

19. občni zbor DU Sela
ulturna dvorana na Selih je bila v soboto, 10. mar- 

"*-Xa:a, napolnjena do zadnjega kotička. Na rednem obč- 
nem zboru so se namreč zbrali člani DU Sela, ki danes šteje 
°krog 100 članov. Delovno srečanje so namenili pregledu 
°Pravljenega dela v letu 2017, sprejeli načrt za letošnjega, z 
veseljem pa so za dobrodošlico segli v roko vsem novim čla- 
n°m. Letne konference so se udeležili tudi gostje, med njimi 
Zupan občine Videm Friderik Bračič, občinska svetnica Katja 
Svenšek, Marija Ditinger iz PZDU Sp. Podravje, predsednik 
KS Sela Dejan Tramšek ter predstavniki društev iz Sel in šte
vnih prijateljskih DU.

o v Novi člani DU Sela v družbi župana Friderika Bračiča in predse-
mecanje so začeli s pesmijo pevk ljudskih pesmi KD Sela. dnicg j^e Vidovič
Lfedsednica Tilika Vidovič je nato predstavila poročilo o delu
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selskih upokojencev v minulem letu. Čeprav so imeli lani naj
več dela z dokončanjem večnamenskega prostora s kegljiščem 
ob Polskavi, ki so ga avgusta tudi predali namenu, so izpeljali 
vse svoje aktivnosti. Poudarek so dali predvsem druženju in 
rekreaciji, z veseljem sodelujejo tudi v projektu Starejši za sta
rejše in ob začetku šolskega leta varujejo prvošolce. Lani so 
vzeli v najem tudi brajde, za katere so vestno skrbeli, in se tudi 
že veselili prvega pridelka.
V program dela za letošnje leto so zapisali že ustaljena sku
pna druženja in rekreacijske dejavnosti. Njihov namen je, da

se upokojenci na jesen življenja čim več družijo in skrbijo, da 
bi ostajali čim bolj pri močeh.
Ob koncu uradnega dela so v svoje vrste sprejeli nove člane: 
Slavka in Miro Princi, Alojza in Jožico Maroh, Katico Maroh, 
Zalo Klinc, Marjeto Lozinšek, Maksa Čoha in Jelko Schramm 
Čoh. S cvetlično pozornostjo pa so obdarili tudi najstarejšega 
člana na zboru, to je bil Martin Tominc, in najstarejšo članico 
- Lojzko Murko.

Besedilo in foto: PK

Prvoobhajanci v Vidmu, na Selih in v Leskovcu
V Marijinem mesecu maju, mesecu lepote, dela in navdihov, smo v Vidmu, Leskovcu in v 

podružnični cerkvi na Selih ponosno spremljali slovesnosti prvega svetega obhajila.

V nedeljo, 27. maja, je v župnijski cerkvi sv. Vida k obhajilu pristo- 
pilo26 prvoobhajancev. Prvoobhajilno slovesnost je vodil p. Tarzicij 
Kolenko. Foto: Tone
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Osem tretješolcev je v nedeljo, 20. maja, v podružnični cerkvi sv. 
Družine na Selih prvič šlo k obhajilu. Slovesno mašo je daroval p. 
Jože Petek. Foto: arhiv župnije

Slovesnost prvega svetega obhajila je bila v nedeljo, 27. maja, tudi v 
župnijski cerkvi sv. Andraža v Leskovcu. Prvo sveto obhajilo je pre
jelo 10 prvoobhajancev, slovesno mašo pa je daroval p. Jože Petek. 
Foto: Langerholc

v

Sola Svet
Ko prideš v šolo ti, 
se ti v glavi zvrti, 
se ti v glavi zvrti, 
ker za učit se ti ni.

Zvonec že zvoni, 
tebi se v razred mudi, 
tebi se v razred mudi, 
da učitelj se ne jezi.

Ko zvonec konec zazvoni, 
v tebi se veselje prebudi, 
v tebi se veselje prebudi 
in s tem odženeš vse skrbi.

V temni noči 
zvezde žarijo, 
v mesečini se bleščijo 
in v meni čustva budijo.

Kmalu bomo od tu odšli, 
v svet nov prišli, 
a ne bomo se razšli, 
še vedno prijatelji bomo vsi.

Klara Vaupotič in 
Katarina Mavrič, 9. a

Rok Kojc, 9. a
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Minimaturanti na 
obisku pri županu
V petek, 1. junija, je bil za nas prav poseben dan, saj smo 
postali minimaturanti. Zjutraj so otroci z velikim pričakova
njem prišli v vrtec, kjer so jih čakale majčke, kape in piščalke, 
ko zajtrku smo se uredili in odšli na skupinsko fotografiranje. 
Nato smo se sprehodili po vrtcu, šoli in Vidmu ter veselo pre
pevali himno minimaturantov in piskali. Na koncu sta nas 
čakala še sprejem pri županu občine Videm Frideriku Bračiču 
in pogostitev.

Vrtec Videm

Slovenski običaji, igre in ples
Na OŠ Petrijanec je bilo 13. marca veselo. Potekale so delav
nice Slovenski običaji, igre in ples v izvedbi učiteljic sloven
skega jezika in kulture: Aneje Cafuta, Polone Žalar in Nine 
Žnidarič v sodelovanju z Društvom kmetic Občine Videm. 
Na delavnicah so sodelovali učenci slovenščine OŠ Petrijanec 
in OŠ Cestica.
Mlajši učenci so bili deležni treh delavnic na temo slovenskega 
ljudskega izročila. Spoznali so ljudski običaj gregorjevo, običa- 
Je> ki so povezani s tem praznikom, pripravili razstavo ladjic in 
se naučili ljudsko pesem So ptički se ženili, s katero so se tudi 
predstavili povabljenim gostom. Z učiteljico Nino so spozna
vali in se igrali stare ljudske igre (kamenčkanje, igro ali je kaj 
trden most in izštevanko en kovač konja kuje), pri učiteljici 
Aneji pa so se naučili slovensko ljudsko pesem Mat' potico 
pečejo in nanjo tudi zaplesali.
Starejši učenci so v družbi Marije Kolednik Črnila in Milene 
Gabrovec iz Društva kmetic Občine Videm spoznavali tradi
cionalne slovenske jedi. Gospa Marija jim je prebrala svojo

ANITA JE PADLA
ANITA SE JE ROLALA, NATO PA JE PADLA. NA SRE
ČO JE TAM BIL NJEN BRAT IN POKLICAL POMOČ. 
PRIŠLA JE STARA GOSPA. ANITO JE POTOLAŽILA 
IN JI POVILA NOGO.

ALEXANDER KAAOUANA, 1. A 
OŠ VIDEM

v ŽIVALSKEM VRTU
LJUDJE SO v ŽIVALSKEM VRTU. VSI GLEDAJO 
ŽIVALI. TIGER JE ZELO JEZEN. PANDA PLEZA NA
drevo, deklica hrani zebro, deček gleda 
Krokodila, opice plezajo na drevo, v žival
skem VRTU PRODAJAJO BALONE IN SLADOLED. 
VSI SE ZABAVAJO.

EVA LAMPRET, l.A 
OŠ VIDEM

Učiteljice Aneja, Polona in Nina v družbi Barbare Antolič Vupora, 
žensk iz Društva kmetic Občine Videm ter učiteljice iz OŠ Petrija
nec

zgodbo o nastanku tamrlija (zloženke), ki so ga nato tudi spe
kli. Pripravili so namaze iz skute z različnimi dodatki (bučni
mi semeni, mleto rdečo papriko idr.) in skuhali domače zelišč
ne čaje. Nato so pripravili razstavo jedi, kjer ni manjkala niti 
domača zaseka s čebulo.
Po koncu delavnic je sledila prireditev za starše. Po uvodnem 
pozdravu učiteljic je prisotne nagovorila predstavnica sloven
ske narodne manjšine Varaždinske županije Barbara Antolič 
Vupora. Spregovorila je v imenu Slovenskega kulturnega dru
štva Nagelj in poudarila, da je slovensko identiteto na našem 
obmejnem skupnem zgodovinsko-kulturnem prostoru treba 
negovati naprej skozi slovenski jezik. Učiteljice, ki izhajajo iz 
Slovenije, so pri tem neprecenljivega pomena. Z njimi priha
jajo novi projekti, nove povezave, nove vrednosti. Tako dela
mo že šest let in ta pot, ki je za nami, nam kaže, kako naprej. 
Zaključili smo s prijetnim druženjem ob čaju in slovenskih 
tradicionalnih dobrotah. Bilo nam je zelo lepo.

Aneja Cafuta,
učiteljice slovenskega jezika in kulture na Hrvaškem
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Čebelarski teren
Žuželke so se pojavile pred cvetočimi rastlinami. Na podlagi 
fosilnih najdb lahko sklepamo, da je mogoče slediti razvoju 
današnjih čebeljih vrst do 70 milijonov let v preteklost.
Čebele se ves ta čas uspešno prilagajajo okolju, v katerem 
živijo. Človek je s svojimi posegi v njihovo genetiko ustvaril 
številne pasme za uspešno proizvodnjo medu. »Naša« kranj
ska čebela (Apis mellifera carnica) velja za najbolj krotko od 
vseh čebeljih pasem. Dobro prezimuje v majhnih družinah in 
porabi zelo malo hrane. Čebelarstvo je zanimivo tako za pri
delovalce medu kot za naravovarstvenike.
V okviru izbirnih predmetov Kmetijsko gospodarstvo in Raz
iskovanje organizmov smo 7. maja obiskali bližnji čebelji panj 
Čebelarskega društva Turnišče. Slavko Čeh, dolgoletni pred-

sednik Čebelarskega društva Turnišče, nas je prijazno spre
jel. Učenci so si z vseh zornih kotov ogledali čebelnjak in se 
seznanili z osnovami čebelarjenja. Ob zaključku terena smo 
bili pogoščeni z domačim medom. Hvala Čebelarskemu dru- 
stvu lurmsce.

Davorin Horvat, prof. biol. in kem.

v

4. naravoslovni tabor na OS Videm
Tabor je potekal 13. aprila popoldan in 
se je končal naslednji dan, ko so učenci 
nadaljevali čistilno akcijo. Učenci so se 
preizkusili v štirih delavnicah: matema
tični, fizikalni, računalniški in tehnični. 
Izvedeli so veliko zanimivega, si izdelali 
pravi periskop, se zabavali in se druži
li. Pri večernem opazovanju sta se nam 
pridružila policista Policijske postaje 
Podlehnik in lahko smo si ogledali našo 
okolico z napravami za nočno opazova
nje. Ne boste verjeli: z njimi smo videli 
skoraj tako kot podnevi.
Vsi, ki smo sodelovali, tako učitelji kot 
učenci, smo bili navdušeni nad doživetji 
na taboru.

Helena Šegula, 
organizatorka tabora

Misli o branju in knjigah
Rada berem, da se naučim nove besede. Branje in knjige mi 
pomenijo zelo veliko. Rada berem pesmi. Rada berem sama. 
Branje priporočam mlajšim otrokom, da bodo znali brati.

Lara Beranič

Rad berem, ker mi je branje zanimivo. Branje in knjige mi 
veliko pomenijo. Rad berem zanimive knjige. Rad berem 
sam. Brati me je naučila babica. Ko sem se naučil brati, sem 
bil zelo vesel, ker lahko zdaj preberem veliko knjig. Zelo rad

berem. Pri branju mi je najbolj zanimivo, če se v pravljici zgo
di kaj čudežnega. Moje branje je vedno boljše.

Miha Belšak

Rada berem, ker s tem vadim branje. Branje mi pomeni uživa
nje. Rada berem knjigo Čarobna božična dežela. Rada berem 
z babico Olgo. O branju mislim, da sta branje uživanje in sre
ča. Po branju sem nasmejana in dobre volje. Rada imam, ko 
nam knjižničarka Vesna bere čudovite pravljice.

Tij a Živko Kmetec
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Maja in Žara prejeli 
srebrno priznanje
Na 26. regijskem srečanju mladih raziskovalcev Spodnjega 
Podravja in Prlekije, ki je potekalo 23. marca na Ptuju, je bilo 
predstavljenih 42 raziskovalnih nalog s 17 različnih področij. 
Sodelovalo je 80 mladih raziskovalcev.
Raziskovalno nalogo z naslovom Ali pajki vplivajo na naša 
čustva sta devetošolki Maja Ferk in Žara Muzek predstavili 
suvereno. Njuno delo je ocenila tričlanska komisija v sestavi 
dr. Stefan Čelan, dr. Dragica Pešakovič in Mitja Lah. V nalogi 
sta obravnavali pestrost pajkov na območju Krajinskega par
ka Šturmovci. Prav tako sta raziskali, kakšen odnos imamo 
do teh bitij. Za delo sta prejeli srebrno priznanje, za kar jima 
iskreno čestitamo.

Mentor Davorin Horvat, prof. biol. in kem.

Najprej nam je povedala nekaj o zgodovini mlina. Ogleda
li smo si laboratorij, čistilnice, silose idr. V podjetju je zapo
slenih 11 delavcev. Pridelujejo moko iz različnih žit (pšenica, 
ajda, rž, koruza). Na leto porabijo od 8000 do 9000 ton pše
nice in od 1000 do 1200 ton ajde.
Ogledali smo si še pakiranje moke v vreče po 30, 10, 5 in 1 
kilogram. Imajo tudi svojo trgovino, v kateri zraven moke 
prodajajo različno pecivo, testenine in druge živilske izdelke. 
V njej je zaposlen Andrej Kmetec, ki daje s svojim smislom za 
humor poseben pečat podjetju.
Na koncu smo gospo Marjano zasipali z vprašanji. Preden 
smo se odpeljali proti šoli, sta nas presenetila s sladkimi keksi. 
Doživeli smo še en odličen teren.

Denis Drevenšek, 8. b

Proslava ob dnevu šole in 
materinskem dnevu

V Mlinu Korošec v 
Zabovcih
V okviru izbirnega predmeta Kmetijsko gospodarstvo smo se 
23. aprila odpravili na pot s kolesi. Tokrat smo obiskali podje
tje Mlin Korošec. Pričakala nas je Marjana Korošec.

V petek, 23. marca, smo praznovali dan šole in materinski 
dan. Združila nas je ljubezen. Ljubezen do staršev, sorodnikov, 
vrstnikov, živali, narave, domovine, našega planeta. Ljubezen 
je bistvo našega obstoja, pomaga nam premagati osamljenost, 
povezuje nas z drugimi. Čeprav smo si tako različni, imamo 
skupne vezi, ki nas povezujejo.
Prireditev nas je napolnila s hvaležnostjo. S hvaležnostjo do 
vseh, ki jih imamo radi in jih spoštujemo. Preživeli smo lep 
popoldan.

Organizacijski odbor OS Videm
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Kmetijsko gospodarstvo
Namen izbirnega predmeta so spoznava
nje kmetijstva kot gospodarske panoge, 
ki je izpostavljena dinamičnim spre
membam, vzgoja in razvoj pozitivnega 
načina sprejemanja kmetijstva z utrjeva
njem zavesti o široki vlogi te dejavnosti 
v slovenskem prostoru, ob tem pa učen
cu omogoča spoznavanje osnov kmetij
ske pridelave.
Izbirni predmet se je izvajal v obli
ki terenov, ki smo ga sklenili s projek
tnim delom. Spoznali smo vse kmetijske 
panoge in bili na naslednjih terenih: 
predstavitev Biotehniške šole Ptuj — 
posestvo Turnišče, vinogradništvo (obisk 
pri enologu Antonu Skazi), kmetijska 
mehanizacija/tehnika (predstavitev trak
torjev in tekmovanje v oranju), živinore
ja (obisk kmetije pri Idi Belšak — gove
doreja), čebelarstvo (obisk CD Turnišče)

Varuhi kot primer Materinski dan na
dobre prakse šoli Leskovec

in rastlinska pridelava (obisk Mlina 
Korošec v Zabovcih — poljedelstvo).
Ob tej priložnosti se zahvaljujem vsem

Skladno z učno-vzgojnim načrtom so devetošolci prevzeli 
vlogo varuhov. Dela smo se lotili sistematično. Skozi igro in 
kompetenco »učenje učenja« smo prvošolce postopoma vklju
čili v šolsko skupnost. Vse aktivnosti smo skrbno načrtovali, 
jih kakovostno izpeljali in na koncu analizirali. Prav tako smo 
redno objavljali dogodke na šolsko spletno stran in TV. Oce
njujem, da so devetošolci z veseljem sprejeli to vlogo.
Med varuhi in prvošolci se je stkala prav posebna vez, ki jo 
je moč zaznati med odmori, pred poukom in po njem, pri 
podaljšanem bivanju, na šolskem dvorišču.

Davorin Horvat, razrednik 9. e

Na Osnovni šoli Leskovec smo se 23. marca s prireditvijo Ti si 
moja sreča zahvalili vsem materam, tetam, babicam, sestram, 
sosedam — skratka vsem ženskam. Sreča raste iz dneva v dan, 
iz meseca v mesec, iz leta v leto. Ženska požrtvovalnost in lju
bezen včasih kar presegata človeško zmogljivost. Na prireditvi 
so se prisotni spomnili, da je sreča obojestranska. Prepričani 
smo, da nas bo geslo te prireditve spremljalo skozi vse leto.

Iztok Roškar

gostiteljem, ki so nas dobrosrčno spreje
li in nam podali široko znanje.

Davorin Horvat, prof. biol. in kem.
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Planinski krožek Osnovnošolci v 
znanju o prvi pomoči

Mladi planinci planinskega krožka, ki deluje pod okriljem 
Planinskega društva Naveza, smo v letu 2018 izvedli tri pla
ninske izlete. V januarju smo se povzpeli na Goro Oljko, v 
aprilu na Konjiško goro - Stolpnik, v maju pa na Golico. Na 
vseh izletih smo preizkušali svoje telesne zmogljivosti, se med 
seboj družili in opazovali lepote narave, ki nam jih nudi gorski 
svet. Od izkušenih planincev ves čas pridobivamo nova znanja 
in spoznanja. Vedno znova nas vleče, da osvojimo še kakšen 
nov vrh.

Mladi planinci z mentoricami

Na Osnovni šoli Ljudski vrt na Ptuju je aprila potekalo lokal
no preverjanje ekip prve pomoči oziroma področno tekmova
nje v znanju ekip prve pomoči osnovnošolcev. Tekmovanja se 
je udeležilo osem ekip različnih osnovnih šol. Osnovno šolo 
Videm so zastopale Gaja Železnik, Katarina Murko, obe Teji 
Svenšek, Dijana Gojkošek in Karin Vogrinec. Zasedle so 2. 
mesto. Prejele so tudi pohvalo organizatorke in ocenjevalke 
tekmovanja za najbolj dovršeno izvedene temeljne postopke 
oživljanja. Za izkazano pripravljenost, trud, požrtvovalnost in 
dober rezultat tekmovalkam iskreno čestitamo.

Tamara Vamberger, mentorica

Taborjenje učencev od 1. do 4. razreda
Učenci šole Leskovec so 10. maja ob 17. uri prišli v šolo 
nasmejanih obrazov. Z zagnanostjo so začeli pripravljati leži
šča. Ker pa se je v šoli treba tudi učiti, smo začeli z delavnica
mi o vesolju. V sklopu delavnic so učenci poslušali pravljico 
z naslovom Kometek Raketek in poustvarjali. Spoznavali so 
vesolje in ustvarili svoje vesolje iz semen in plodov ter pre
pevali pesem z naslovom Mi smo planeti. Večer smo konča
li s plesom. Naslednji dan smo nadaljevali delo v delavnicah. 
Taborjenje smo sklenili z zanimivo predstavitvijo o mikropla- 
stiki, ki so jo pripravili Kornelija, Urban, Spela in Jana iz 5. 
razreda.

Učiteljice Janja, Jana, Marjana in Katja
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Dober odpor Vidma, trofeja na Ptuj
Videm — Dakinda Drava Ptuj 0:2 (0:0)
Strelec: 0:1 Fanimo (75.); 0:2 Fanimo (84.)
Videm: Mikic (od 91. Krušič), Koren, Lovenjak, Lah, Hliš, 
Adedoja, Krajnc, Tement (od 86. Suen), Božak (od 76. 
Kovačič), Lončarič, Bračič (od 46. Plajnšek)

Videm je še tretjič zapored organiziral finale pokala MNZ 
Ptuj in tudi letos so se domačini tako kot lani pomerili s 
ptujsko Dravo. Gostitelji so se na ta zalogaj kot vedno dobro 
pripravili, tako da je številno občinstvo v Športnem parku v 
Vidmu resnično lahko uživalo v vseh pogledih. Prvi polčas je 
minil v dokaj izenačeni igri, izrazitih priložnosti je bilo zelo 
malo. Boljšo tekmo je kakšnih 200 gledalcev lahko spremlja
lo v nadaljevanju, ko so Ptujčani prek odličnega Fanima dva
krat zadeli in si zagotovili pokalno lovoriko. Niso pa razoča
rali rumeno-zeleni, ki so si priigrali tri zares obetavne situa
cije (Hliš, Lovenjak in Kovačič), a so ptujski modri vendarle 
unovčili boljšo individualno kakovost. Po srečanju je sledila 
slovesna podelitev medalj vsem akterjem, nato pa je pred
sednik MNZ Ptuj Stanislav Glažar podelil še pokal, ki ga je

Nogometaši Vidma po finalnem obračunu. Foto: Črtomir Goznik

v zrak dvignil kapetan gostov Šporn. Prijetno druženje se je 
nato ob dobri jedači in pijači za vse akterje nadaljevalo še kar 
nekaj časa po tekmi.

Tadej Podvršek

Andrej Dukarič spet prevzel člansko moštvo Tržca
"F etošnja prvenstva v ligah MNZ Ptuj so se že končala 
JLiali pa so tik pred tem, da se sklenejo. V njih bolj ali 
manj uspešno nastopajo tudi različne selekcije ŠD Tržeč, 
od veteranov do tistih najmlajših, ki so nogomet šele začeli 
trenirati, to je selekcija do sedmega leta starosti.

V Tržcu dajejo v zadnjem obdobju velik poudarek prav naj
mlajšim. Zavedajo se namreč, da sta prihodnost in obstoj 
društva v prvi vrsti povezana s kakovostnim delom z mlajšimi 
selekcijami. Trenutno v Tržcu deluje kar pet ekip, ki predstavl
jajo kontinuiteto dela generacij, ki so ŠD Tržeč zagotovile že 
skoraj 41 let obstoja: U7, U9, dve selekciji Ul3 (ena nasto
pa pod imenom Tržeč - Podlehnik) in selekcija Ul 5. Čeprav 
dajejo v zadnjem obdobju največ poudarka mlajšim, se v klu
bu zavedajo, da je vrh piramide pri članih, kajti članska selek
cija je tista, ki je najbolj izpostavljena. Fantje letos nastopajo v 
1. razredu MNZ Ptuj in prav s to selekcijo je povezana najbolj 
odmevna informacija iz tabora rdeče-belih. Po seriji slabih 
rezultatov v začetku spomladanskega dela je namreč upravni 
odbor Tržca odločil, da razbremeni Roberta Pečnika, ki je 
do tedaj vodil moštvo, in na njegovo mesto ustoliči povrat
nika - domačina Andreja Dukariča. S to idejo se je strin
jal tudi nekdanji strateg, namen menjave pa je bil predvsem 
spodbuditi igralce, da na terenu pokažejo, kaj znajo. Kakovost 
namreč ni sporna, zato so v klubu, ki domuje ob Polskavi, sta
vili na t. i. »šok terapijo«.

Selekcija Tržca U9 s trenerjema Nejcem Kovačičem (desno) in 
Alenom Štruclom (levo)

V ŠD Tržeč se sicer poleg zaključkov lig v vseh tekmovanjih 
pod okriljem MNZ Ptuj vneto pripravljajo na številne priredi
tve, ki imajo v Športnem parku lepo tradicijo. Devetega junija 
se bo najprej zgodila športno-družabna prireditev — nogome
tno srečanje in druženje med športno družino Emeršič in Trž- 
cem. Nato sledi nekaj premora, zelo pester pa bo avgust, ko 
bo med drugim tudi na igrišču obilica prireditev, povezanih s 
praznikom KS Tržeč. O tem bomo poročali v naših naslednjih 
številkah.

Besedilo in foto: Tadej Podvršek
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Z 12. občnega zbora ŠD Selan
X 7KS Sela so 7. aprila zadnji izpeljali občni zbor člani 

V Športnega društva Selan. Pregledali so opravljeno delo, 
začrtali programske smernice za leto 2018, občni zbor pa 
izkoristili tudi za podelitev društvenih zahval.
Iz poročila predsednika Dejana Tramška je bilo razbrati, da 
je za člani še eno uspešno leto delovanja. Aktivni so bili na 
prireditvah v domači KS in skozi leto organizirali več dogod
kov - februarja smučanje v Koralpah, konec aprila malonogo- 
metni turnir (memorial Srečka Tominca), bili so organizator
ji občinskega nogometnega turnirja, ob prazniku KS Sela pa 
so že tradicionalno izpeljali vaški nogometni turnir in vaške 
igre. Pohvalijo se lahko tudi z uspehi članske in veteranske 
ekipe. Članska ekipa je dosegla 1. mesto v zimski ligi malega 
nogometa v Podlehniku, sodelovali so tudi v ligi v Vidmu in 
se uvrstili med prvih pet ekip. Odličen uspeh so dosegli tudi 
veterani, ki so v zimski ligi Videm osvojili 1. mesto.
V program dela za leto 2018 so zapisali že ustaljene dogodke, 
dodali pa bodo še kakšen pohod in društveni izlet. Sodelovati 
nameravajo tudi pri obnovitvenih delih v selski dvorani, ureja
li bodo travnato in asfaltno igrišče ob OŠ, za veterane pa bodo 
nabavili nove drese.
Na občnem zboru so izvedli tudi izredne volitve — novi član

Maks Čoh (levo) in Matjaž Klasinc (desno), prejemnika društve
ne zahvale, v družbi predsednika Dejana Tramška

UO in tajnik je postal Alen Plajnšek. Uradni del srečanja 
so sklenili s podelitvijo zahval - Maksu Čohu za dolgoletno 
sponzorstvo in pomoč društvu ter Matjažu Klasincu za dolgo
letno delo v UO.

Besedilo in foto: PK

Aktivnosti Športnega društva As
X 75D As je postalo nepisano pravilo, da se na praznični 

V dan, 27. aprila, odpravimo na enodnevni izlet. Ob tem
pu, ki nam ga narekuje življenje, si premalokrat vzamemo 
cas za druženje in sprostitev v naravi.

Letos smo se z avtobusom podali do Osankarice na Pohorju 
in nato peš po pohorskih gozdovih do slapa Šumik in Črnega 
jezera.

Na praznični dan, 27. aprila, so bili člani ŠD As na izletu v osr
čju Pohorja. Foto: arhiv ŠD As

Da smo predani športu, dokazujemo z organizacijo že 9. Pole
tne lige malega nogometa. Liga se igra ob petkih zvečer po 20. 
uri na osvetljenem igrišču ŠD As v Vareji. Letos se je prijavilo 
osem ekip iz širše okolice. V društvu bi si želeli, da bi se lige 
udeležilo več ekip iz domače občine. Igra se enokrožni sistem, 
po koncu lige pa bomo odigrali turnir za prehodni pokal, ki 
ga prejme ekipa v trajno last, ko trikrat zapored osvoji super- 
pokal. Pridite navijat za svoje.

Odbor ŠD As
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Spomladanski dogodki v PD Haloze
A Jf enjava vodstva v PD Haloze je prinesla tudi nekaj 
JLVJLsprememb in novih zadolžitev. Nova predsednica 
Rozika Murko je svoje delo vzela resno ter začela vestno in 
korektno delati, tudi s sklicevanjem sestankov UO.

Podpredsedniku Marjanu Škvorcu je uspelo pridobiti status 
društva v javnem interesu. PD Haloze letos nadaljuje zasta
vljene aktivnosti. Na podlagi dela v preteklih letih, ki presega 
društvene okvire in je namenjeno širši javnosti, je društvo od 
Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport pridobilo status 
društva, ki deluje v javnem interesu na področju športa. To 
nas zavezuje k zagnanemu delu še naprej. Hkrati pa članom in 
simpatizerjem omogoča, da del plačane dohodnine namenijo 
delovanju PD Haloze. Obrazec je na razpolago na FURS.
V aprilu se je naša ekipa (osem udeležencev) udeležila čistilne 
akcije po delu naše Poti med vinogradi in smo tako prispevali

Ob Vrbskem jezeru

PLANINSKI NAPOVEDNIK

PD HALOZE
16. junij: pohod po Poti med vinogradi (od Leskovca do 
Vidma). Start ob 8. uri iz Vidma. Organiziran bo avtobu
sni prevoz do Leskovca, od koder začnemo pohod. Sku
pne hoje do Vidma bo 4 ure. Prijave na tel. 041 488 625 
(Branko).
23. junij: Primorska - Snežnik (1694 m). Pohod organi
ziramo skupaj s PD Hajdina, dostop s Sviščakov. Lahke 
hoje do vrha je 2 uri. Prijavite se čim prej na tel. 051 603 
079 (Maks).
Lepo vabljeni!

PD NAVEZA
V juniju: Menina planina.
V juniju (ob občinskem prazniku): slavnostno odprtje 
Videmske planinske poti.
V juliju: Krn.
Vse informacije o dogodkih najdete na www.pd-naveza.si.

Na vrhu stolpa Pyramidenkogel

delček k čistejšemu okolju. V PD Haloze smo v spomladan
skem času opravili kar nekaj vzponov in pohodov. Januarja 
smo se podali na Goro Oljko, v februarju smo se podali na del 
Poti med vinogradi in obiskali najvišji vrh posavskega hribov
ja — Kum (1220 m). V aprilu smo se podali na Polhograjsko 
Grmado iz smeri Polhovega Gradca.
Ob 1. maju smo se podali na lep izlet v Avstrijo na Pyrami- 
denkogel — Jedvovco (851 m). S parkirišča v bližini Vrbskega 
jezera smo se podali po lahki poti do stolpa, zanimive lesene 
konstrukcije, grajene v obliki vijaka. Na vrh stolpa, ki je visok 
100 m, se lahko podaš peš ali z dvigalom. Z vrha se lahko 
razgledaš po celotnem Vrbskem jezeru in po celotnih Alpah, 
tudi Triglavu. Ogledali smo si tudi zelo lepo cerkev na otoč
ku, posvečeno sv. Vincenciju in Primožu. Hvala našemu članu 
Vikiju, ki nam je popestril izlet z lepim petjem.

Besedilo in foto: Majda Forstnerič

Novičke iz PD Naveza
"V /Planinskem društvu Naveza pridno nadaljujemo aktiv- 

V nosti, ki smo si jih zadali. Čeprav nam v pomladnem 
času vreme ni bilo vedno naklonjeno, nam je vseeno uspelo 
izpeljati vsaj del začrtanih pohodov.

Na Konjiški gori. Foto: Petra Hadler
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Se v februarju smo izvedli občni zbor, na katerem je vodstvo 
predstavilo poročila za delo v preteklem letu in letošnje načr
te. Hkrati je bil občni zbor tudi volilni, zato so člani društva 
izvolili nove organe vodstva in odborov. Vsem izbranim česti
tamo in jim želimo čim uspešnejši mandat.
V marcu nam je vreme prekrižalo načrte, smo pa več sreče z 
vremenom imeli v aprilu, ko smo se skupaj z učenci Zavo
da OS Videm povzpeli na Konjiško goro. Pot smo začeli v 
Slovenskih Konjicah in po Zmajčkovi poti osvojili vrh. Vre
me je bilo čudovito, zato so bili razgledi z razglednega stolpa 
neverjetni. Po daljšem počitku smo sestopili nazaj v Slovenske 
Konjice.

Vabimo vas, da se nam pridružite na naših pohodih. Vse 
informacije o dogodkih lahko najdete na naši spletni strani 
www.pd-naveza.si.

Marko Vinko

V SPOMIN
V marcu nas je globoko pretresla novica, da nas je prehi
tro zapustila naša draga planinka Marica Galinec. Rada je 
zahajala z nami v hribe ter nas vsakič znova očarala z izje
mno pozitivno energijo in dobro voljo. Marica, pogrešali 
vas bomo.

Biserna poroka Franca in Elizabete Drevenšek
\ /prostorih občine Videm je bila 14. aprila slo- 
V vesnost biserne poroke. Zupan občine Videm 

Friderik Bračič je za bisernoporočenca proglasil 
Franca in Elizabeto Drevenšek iz Sovič 19a. Cerkve
ni obred biserne poroke je opravil p. Janez Ferlež.

Zakonca sta na praznični dan obudila spomine na 
15. marec 1958, ko sta se poročila in si obljubila 
večno zvestobo. Danes sta ponosna starša sinu Dani
lu in hčerkama Majdi in Jožici ter ponosna dedek 
in babica osmim vnukom in osmim pravnukom. V 
življenju sta skupaj premagovala dobro in slabo, oče 
je bil zaposlen v TGD Kidričevo, mama pa je doma 
gospodinjila in skrbela za družino. Oba sta še dobre
ga zdravja in veselje ob visokem zakonskem jubileju 
sta ponosno delila s svojo družino in prijatelji. 
Bisernoporočencema tudi naše iskrene čestitke in 
dobre želje!

TM Zakonca Drevenšek iz Sovič sta praznovala biserno poroko.

PRIREDITVE OB PRAZNIKU OBČINE VIDEM 2018

2. 6. Sobota 17.00 Petrova domačija v Šturmovcih Tradicionalno srečanje Šturmovčanov TD Šturmača

18.00 Gasilski dom Zg. Leskovec Revija mladih harmonikarjev Društvo Kocil iz 
Skorišnjaka

3. 6. Nedelja 14.00 Djočanova kmetija (Tržeč 13) Dan odprtih vrat Djočanove kmetije ED Tržeč

16.00 Cerkev sv. Andraža v Leskovcu Tradicionalni koncert Ženske vokalne sku
pine KD Leskovec »Tebi pojem« z gosti KD Leskovec

7. 6. Četrtek 11.00 Športni park Videm Odprtje in turnir v visečem kegljanju DU Videm

8. 6. Petek 17.00 Vaški dom Lancova vas

Odprtje razstave ročnih del »Naših 15 let« 
(razstava bo na ogled 8. 6. med 17.00 in 
20.00, 9. 6. med 9.00 in 20.00 ter 10. 6. 
med 9.00 in 20.00)

DPŽD Lancova vas
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8. 6. Petek 19.00 Vaški dom Lancova vas

Predstavitev knjige Andreja Brenceta: 
Fašenk za haloškimi vrtami in odprtje 
razstave: Najboljše odrske postavitve, S 
folkloro in korantipo svetu, Dober glas vabi 
v Lancovo vas

FD Lancova vas

9. 6. Sobota 20.00 Prireditveni šotor ob Vaškem 
domu Lancova vas Slavnostni koncert FD Lancova vas FD Lancova vas

15.00 Športni park Tržeč Srečanje med športno družino Emeršič in 
ŠD Tržeč

ŠD Tržeč in Alojz 
Emeršič

10. 6. Nedelja 16.00 Prireditveni šotor ob Vaškem 
domu Lancova vas Mednarodno srečanje folklornih skupin FD Lancova vas

11.6. Ponedeljek 10.00 Sejna soba Občine Videm Sprejem odličnjakov pri županu Občina Videm
14. 6. Četrtek 19.00 Dvorana Občine Videm Predstavitev zgoščenke »Glasniki« Glasniki

18.00 Vidova klet

Predstavitev prvakov in šampionov 
ocenjevanja Vino Ptuj 2018 Društva 
vinogradnikov in sadjarjev Haloze in 
nagrajencev na 29. državni razstavi
Dobrote slovenskih kmetij

Občina Videm in 
DVS Haloze

15. 6. Petek
\

15.00 Dvorana Občine Videm Odprtje razstave ročnih del (razstava bo na 
ogled še 16. in 17. 6.)

KD Franceta 
Prešerna, sekcija 
Zankice

17.00 Igrišče v Vareji pri Poslančecevi 
domačiji Občinski turnir v malem nogometu ŠD AS

18.00 Videm pri Ptuju,
Dom p. Miha Drevenška

Odprtje 7. male likovne kolonije »Haloze 
skozi otroške oči«
(razstava bo na ogled 17. 6.)

OŠ Videm in Obči
na Videm

19.30 Dom krajanov Dolena Večer pod zvezdami FD Rožmarin
Dolena

16. 6. Sobota 7.00 Jama Tržeč Ribolov za pokal Občine Videm in dan 
slovenskega ribištva

Ribiška družina
Ptuj

8.00 Zg. Leskovec-Belavšek-Repišče- 
Dravci-Videm Pohod po Poti med vinogradi PD Haloze

9.00 PD Naveza Odprtje Videmske planinske poti PD Naveza
10.00 Djočanova domačija (Tržeč 13) Delavnice starih obrti ED Tržeč

17. 6. Nedelja 10.00 Videm pri Ptuju

Sodelovanje društev v sprevodu k slovesni 
sveti maši v cerkvi sv. Vida, po maši 
praznovanje s pogostitvijo na stojnicah 
pred cerkvijo

Občina Videm in 
Župnija sv. Vida

22. 6. Petek 16.00 Sejna soba Občine Videm Slavnostna seja Občinskega sveta Občine 
Videm Občina Videm

23.6 Sobota 17.00 Videm pri Ptuju -prireditveni 
šotor

95-letnica PGD Videm z gasilsko veselico 
in 22. Dan gasilcev GZ Videm

PGD Videm pri
Ptuju

24. 6. Nedelja 10.00 Cerkev sv. Andraža v Leskovcu
Srebrna maša župnika Edvarda Vajde 
(po maši pogostitev pred gasilskim do
mom)

Župnija sv. Andraža 
v Halozah

16.00 Videm pri Ptuju - cerkev sv.
Vida in prireditveni šotor

Zlata maša p. Tarzicija Kolenka
(po maši kulturni program s pogostitvijo v
prireditvenem šotoru)

Župnija sv. Vida

25.6. Ponedeljek 9.00 Videm pri Ptuju - prireditveni 
šotor

2. Pionirsko tekmovanje za pokal Občine 
Videm PGD Videm


